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Åpning 

Sak 1: Godkjenning av de fremmøtte representanter 

Sak 2: Velge dirigent for tinget 

Forslag:  
Lisbeth Danielsen 

Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyrets forslag til dirigent godkjennes. 
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Forslag: 
Dag Olav Rønning 

Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyrets forslag til protokollfører godkjennes. 

Sak 4: Velge 2 representanter til å undertegne protokollen 

Forslag: 
Tore Davidsen 
Randi Karoliussen 

Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyrets forslag til representanter som skal undertegne protokollen, 
godkjennes. 

Sak 5: Valg av tellekorps 

Forslag: 
Roy Jacobsen 
Ann Jeanette Breivik 
Bente Santos 

Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyrets forslag til tellekorps godkjennes. 
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Sak 6: Godkjenning av forretningsorden 

Forslag: 
1. Gjennomføring av forbundstinget

1.1. Forbundstinget ledes av den valgte dirigenten og skal gjennomføres i
samsvar med NIFs lov og denne forretningsorden. 

1.2. Enhver som ønsker ordet på tinget, må melde seg til talerlisten og kan 
bare tale til tinget når dirigenten har gitt vedkommende ordet. 

2. Taletid
2.1. Ved behandling av forslag gis representant for forslagsstiller

nødvendig tid for å presentere forslaget. 
2.2. For etterfølgende innlegg er taletiden tre minutter for første innlegg, 

to minutter for andre innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen 
gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

2.3. Etter forslag fra dirigenten kan tinget beslutte å: 

• sette strek for de inntegnede talere

• sette strek for nye forslag

• øke antall innlegg

• endre taletiden

• gi taletid til personer uten talerett
2.4. Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden, har ett 

minutt taletid. 

3. Behandling av forslag på forbundstinget
3.1. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten og undertegnes med

organisasjonens og representantens navn.  
3.2. Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 
3.3. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og nye forslag ikke settes 

fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp til votering. 

4. Stemmegivning
4.1. Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.

Dirigenten skal klart angi hvilken sak det skal stemmes over. 
4.2. Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal 

avstemming skje ved å benytte utdelt stemmeseddel.  
4.3. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg med flertall 

av de avgitte stemmer. Blanke stemmesedler teller ikke, og 
stemmene regnes som ikke avgitt. 

5. Protokoll
5.1. Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av

den årsmøtet har valgt til å føre protokoll. 
5.2. I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag 

som er fremmet, hvem som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er 
fattet i den enkelte sak, og resultatet av avstemninger med antall 
stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

5.3. Protokollen skal publiseres på Skytterforbundets hjemmeside så snart 
den er godkjent.  
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Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyrets forslag til forretningsorden godkjennes. 

Sak 7: Godkjenning av innkallingen 

Forslag: 
Innkalling datert 4. november, 2022  -  offentligjort på skyting.no.  

Forbundsstyrets innstilling: 
Innkallingen godkjennes. 

Sak 8: Godkjenning av saklisten 

Forslag: 
Sak 1: Godkjenning av de fremmøtte representantene 
Sak 2: Valg av dirigent(er) 
Sak 3: Valg av protokollfører(e) 
Sak 4: Valg av to representanter til å underskrive protokollen 
Sak 5: Valg av tellekorps 
Sak 6: Godkjenning av forretningsorden 
Sak 7: Godkjenning av innkallingen 
Sak 8: Godkjenning av saklisten 
Sak 9:  Forbundsstyrets beretning for tingperioden 2021 – 2022, inkludert 

beretninger fra tingvalgte komiteer og regnskap/rapporter fra EM 
2022 og NSF-eide selskaper 

Sak 10: Forbundsstyrets reviderte årsregnskap for 2021 og 2022 
Sak 11: Innkomne forslag og saker, inkludert lovsaker 
Sak 12: Fastsette kontingent  
Sak 13: Langtidsplan og langtidsbudsjett 
Sak 14: Engasjere revisor og fastsette dennes honorar 
Sak 15: Valg 

Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyrets forslag til sakliste godkjennes. 
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Sak 9: Forbundsstyrets beretning for Tingperioden 2021 – 2022, 
inkludert beretninger fra tingvalgte komiteer og 
regnskap/rapporter fra EM 2022 og NSF-eide selskaper 
Herunder: Utdeling av Hederstegn 
Se vedlagte beretninger for 2021 og 2022 fra forbundsstyret, 
Breddeidrettskomiteen, Toppidrettskomiteen og Teknisk komite, årsregnskap 
fra NSF Arrangement AS og NSF Løvenskioldbanen AS, samt regnskap og 
rapport fra EM 2022. 

Forbundsstyrets innstilling: 
De fremlagte beretninger godkjennes. 

Sak 10: Forbundsstyrets reviderte regnskap for 2021 og 2022 
Se vedlagte årsregnskap for 2021 og 2022, samt kontrollutvalgets rapport, 
ledelsens uttalelse og revisors beretninger for begge år. 

Forbundsstyrets innstilling: 
De fremlagte regnskaper for 2021 og 2022 godkjennes 

Sak 11: Behandle innkomne forslag, inkludert lovsaker 

Se eget vedlegg 

Sak 12: Fastsette kontingent 

Se eget vedlegg 

Sak 13: Behandle langtidsplan og langtidsbudsjett 

Se eget vedlegg 

Forbundsstyrets innstilling: 
Langtidsplan 2023-2027 og langtidsbudsjett 2024-2027 godkjennes. 
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Sak 14: Engasjere statsautorisert revisor og fastsette honorar 

Forslag 
Revisjonsselskapet BDO AS engasjeres som statsautorisert revisor for Norges 
Skytterforbund for tingperioden 2023 – 2025. Honoraret beregnes til kr 90.000 
pr år. 

Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyrets forslag godkjennes.

Sak 15: Valg 
Velge representanter for 2 år til følgende tillitsverv: 

a) Forbundets president og visepresident
b) Lederne av Breddeidrettskomiteen, Toppidrettskomiteen og Teknisk

komité
c) 2 styremedlemmer og 2 varamedlemmer
d) Nestlederne av Breddeidrettskomiteen, Toppidrettskomiteen og Teknisk

komité
e) 5 utvalgsledere i Breddeidrettskomiteen, 3 komitémedlemmer i

Toppidrettskomiteen og 3 komitémedlemmer i Teknisk komité *
f) Kontrollutvalg med leder, 2 medlemmer og 2 varamedlemmer
g) Lovkomité med leder, 2 medlemmer og 2 varamedlemmer
h) Representanter til Idrettstinget og møter i de organisasjoner

Skytterforbundet er tilsluttet eller gi styret fullmakt til å oppnevne
representantene

i) Valgkomité med leder, nestleder, 2 medlemmer og 2 varamedlemmer
j) Ordenskansler for NSF, med varakansler, velges for 4 år

* Styret foreslår en lovendring som øker antall medlemmer i Toppidretts-
komiteen fra 3 til 4. Valgkomiteen har tatt høyde for dette i sin innstilling.

Valgkomiteens innstilling til pkt. a-g og j følger vedlagt. Styrets forslag til ny 
valgkomité (pkt. i) vil bli lagt fram på tinget. 
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Vedlegg Sak 9 
Forbundstyrets beretning for Tingperioden 2021 – 2022, inkludert beretninger fra 
tingvalgte komiteer og regnskap/rapporter fra EM 2022 og NSF-eide selskaper 

• Forbundstyrets beretning 2021-22

• Teknisk komités årsrapport 2021-23

• Breddeidrettskomiteens beretning 2021 og 2022

• Toppidrettskomiteens beretning 2021

• Toppidrettskomiteens beretning 2022

• NSF Arrangement AS – Årsregnskap 2022

• EM 2022 - regnskap

• EM 2022 - sluttrapport til KUD

• EM 2022 - KUDs svar vedrørende rapport og regnskap

• NSF Løvenskioldbanen AS – Årsregnskap 2022
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FORBUNDSSTYRETS BERETNING 2021 – 2022 

Gjennomførte møter 
Det har vært avholdt 20 møter i forbundsstyret i perioden. Av disse 20 møtene har 6 vært fysiske 

møter, mens 14 har vært digitale Teams-møter.  

Pandemi 
Pandemien har preget aktiviteten i perioden.  Rent praktisk har dette medført noe redusert aktivitet i 

klubbene med bakgrunn i de smitteverntiltakene som helsemyndighetene påla idretten. Norges 

Skytterforbund (NSF) har fulgt de påleggene som Norges Idrettsforbund (NIF) ga ut.  Samtidig ser vi 

at pandemien ikke har påført klubbene tap av medlemmer. Men vi ser at medlemmer som var viktige 

støttespillere når større konkurranser skulle arrangeres, har forandret vaner og kanskje funnet annen 

aktivitet under pandemien. Dette gjelder ikke bare skyttersporten.  NIF er også bevisst på dette, og vi 

må jobbe aktivt for å få de frivillige tilbake til idretten. I 2021 førte pandemien til at NM felt pistol ble 

avlyst, et redusert NM 25 pistol ble arrangert på Løvenskiold med 2 øvelser.  De øvrige NM ble 

gjennomført, men til dels forskjøvet mot høsten og lettelser i smittetiltak. 

I 2022 ble smittetiltakene redusert, og vi nærmet oss den «gamle» normalen.  I 2022 ble alle NM-

mesterskap arrangert. 

Aktivitet i klubbene 
Aktiviteten i klubbene har i perioden vært preget av pandemien.  Samtidig så vi at ønske om aktivitet 

førte til kreative løsninger i klubbene for å unngå konflikt med smittevernpåleggene. Begrenset antall 

på trening med forhåndspåmelding samt trening ute klarte å holde aktiviteten oppe på et tilnærmet 

normalt nivå. Det vi midlertid ser er at vi har mistet de støttespillerne som kanskje ikke er så aktive 

på skytebanen, men som likte å være i miljøet og ønsket å bidra med det praktiske.  Noen klubber 

mangler de personene som snekret skiver, satte opp feltløyper og var skyteledere på feltstevner. 

EM på Hamar 
Perioden har vært preget av det faktum at NSF arrangerte EM luft 10 meter for para og funksjonsfrisk 

i mars 2022.  Søndag 6. mars var VM skøyter over og kjølingen av isflatene slått av. Tirsdag 8. mars 

rullet de første trailerne med materiell inn i hallen, og rigging av anlegget kunne ta til.  Para-

mesterskapet fant sted i perioden 13. – 17. mars. Samme dag som para hadde sine siste finaler, 

ankom skytterne for de funksjonsfriske til et mesterskap som ble arrangert fra 18. til 27. mars.  

EM i tørre fakta: 583 deltakere, 1.206 starter og 43 nasjoner. 

Vikingskipet er et stort anlegg, og selv om vi rigget 90 skiver til kvalifisering, 60 skiver til trening og 

finalebane/viltmålbane, så ble bare deler av hallen brukt.  Med så god plass så kunne deltakerne bli 

kjørt inn i hallen med biler og busser, og skytterutstyr kunne settes på lager uten for mye håndtering. 

EM på Hamar ble en suksess. Tilbakemeldingene fra deltakere fra hele Europa gav oss skryt for 

arrangementet. Vi har høstet verdifull erfaring som er dokumentert, og kan benyttes når neste 

mesterskap skal arrangeres.   

Hovedgrunnen til suksessen var gode forberedelser og fantastiske og entusiastiske frivillige fra hele 

Norge. En annen suksessfaktor var Skytternes Ungdomsnettverk som ble etablert i 2020 og jobbet 

målrettet mot EM 2022. Ungdommer fra hele landet fikk en innføring i idrettens organisering, og fikk 
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spisset kunnskap om arrangement på flere nivå. Vi fikk også god hjelp fra skytterlinjene på Meråker 

og Kongsvinger videregående skoler. Flotte ungdommer som er skyttere og som hadde 

dommerutdanning, kom og bemannet viktige posisjoner under arrangementet. Uten alle disse 

frivillige hadde ikke dette mesterskapet vært mulig å gjennomføre. Arrangementet er et levende 

bevis på at frivilligheten lever, og det skal vi ta vare på. 

Selv med et så vellykket arrangement er det noen mørke skyer.  Som alle kjenner til så invaderte 

Russland Ukraina tre uker før arrangementet startet. Vi nektet da deltagere fra Russland og Belarus å 

komme til Hamar. Med russisk ledelse av ISSF og ESC, fikk vi også umiddelbare utfordringer i f.t. 

deres representasjon.  Vi besluttet sammen med NIF å nekte dem å komme til arrangementet.  Med 

det at vi nektet ISSF-presidenten å komme, trakk han også premiepengene tilbake. Dette satte oss i 

et dilemma i f.t. premiering.  Etter avslag fra Kulturdepartementet om ekstra bevilling øremerket 

premiepenger, besluttet arrangementskomiteen sammen med NSF styre å sette av kr 500 000.- til 

premiepenger både til para og funksjonsfrisk.   Det må bemerkes at det var første gang paraskyttere 

fikk utbetalt premiepenger i et internasjonalt mesterskap.  Det at vi dekket premiepengene fra eget 

budsjett, gikk utover eget overskudd fra mesterskapet.  Samtidig mente vi da som nå, at det var det 

eneste riktige å gjøre. 

NM-arrangement 
Flere NM ble i 2021 avlyst pga. pandemien.  Det er derfor gledelig at vi i 2022 fikk gjennomført flere 

NM med god deltakelse.  Vil spesielt nevne NM feltpistol som ble arrangert på Oppdal med tilnærmet 

lik deltakelse som i 2019. 

Styret i NSF ønsket å samle alle grener til NM på Løvenskiold. Det ble derfor i perioden 27. juni til 3. 

juli 2022 arrangert NM der alle grener var representert.  Følgende øvelser ble gjennomført: 25/50 

meter pistoløvelser, 200 meter rifle, 50 meter rifle, 50 meter viltmål, Skeet og OL-trap. Målet var å 

samle alle skytterne til et felles NM på tvers av grenene.  Dette klarte vi kun delvis.  Det viste seg at 

skytterne gjerne oppholder seg innenfor sin egen gren i vante omgivelser.  Det var et godt 

gjennomført mesterskap, og det bør vurderes å gjennomføre dette igjen, enten på Løvenskiold eller 

andre baner som har samme kapasitet.  

Miljø 
Miljøutfordringene innenfor skytesporten er store.  I de senere årene har det vært mye fokus på 

blyforurensning.  NSF har i perioden sammen med de andre nordiske landene samarbeidet om en 

felles dialog med EU og ECHA.  I tillegg har NSF, DFS og NJFF samarbeidet om felles innspill mot 

nasjonale myndigheter.  Det er også et samarbeid om testing av kulefang slik som på Løvenskiold, der 

resultatene enda ikke foreligger. 

I tillegg til blyforurensning, er også støy en utfordring som NSF tar på alvor og som vi må jobbe mere 

med i fremtiden. I tillegg til utfordringer i det ytre miljø, må skytesporten forbedre innemiljøet på 

våre innendørsbaner. Forskrifter og beskrivelser og krav til det indre miljø er i stor grad fraværende.  

Dette må vi ta tak i, og sammen med de andre skytterorganisasjonene finne løsninger som er til det 

beste for våre medlemmer. 

Bærekraft 
Bærekraft er et ord som vi har blitt kjent med de siste årene. Det betyr ganske enkelt en utvikling 

som imøtekommer dagens behov uten å ødelegge fremtidige generasjoners muligheter for å 

tilfredsstille sine behov. Bærekraftig utvikling måles på tre områder: sosiale forhold, miljø og klima i 
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tillegg til økonomi. Dette skal skytterforbundet ta inn over seg.  Norges Skytterforbund skal i løpet av 

2023 utarbeide en egen bærekraftstrategi og en plan for hvordan vi best skal ivareta dette i 

fremtiden.  Administrasjonen har pr. i dag to ansatte som har gjennomgått studiet «Bærekraft i 

Idretten».  I tillegg er generalsekretær og to fra styret i gang med samme studiet våren 2023.  Med 

bakgrunn i dette skal vi være godt rustet til å ta fatt på dette arbeidet. 

Anleggssituasjon 
Anleggssituasjonen i NSF anses som god.  Nye baner planlegges og bygges. Eksisterende anlegg 

rehabiliteres og moderniseres med nye skiveanlegg og forbedringer av det indre miljø. NSF startet for 

to år siden med kartlegging av baner. Kartleggingen er fortsatt ikke fullstendig, og dette arbeidet vil 

fortsette.  

Våpenlov/forskrift 
Politidirektoratet (POD) kom 12. desember 2022 med retningslinjer for politiets behandling av saker 

etter våpenloven.  Dette kommer etter en tidligere høring utsendt 16. juni 2022. 

NSF er i all hovedsak godt fornøyd med våpenloven og de kommentarer som kommer frem i 

rundskrivet.  Dog vil vi nevne at det er utfordringer på noen få punkter. Det er utfordringer i f.t. 

utførsel av våpen til yngre skyttere, da det ikke kan benyttes utlånserklæring til leder/trener i 

forbindelse med utenlandsreiser. Det er også noen krav til oppbevaring hos klubber som kan være 

problematiske i enkelte deler av landet i forhold til alarmselskaper og hva de tilbyr. 

Samtidig vil vi fortsette arbeidet mot POD for å få de endringene vi trenger.  Vi vil også fortsette 

dialogen med POD for å sikre lik behandling og behandlingstid i de forskjellige politidistriktene. I 

dette arbeidet vil vi også nevne at vi høsten 2022, var invitert på en samling med Øst Politidistrikt for 

å redegjøre for våre grener og krav til våpen i de forskjellige grenene. 

Regelendringer 
I denne tingperioden er det ikke foretatt store endringer i regelverket. ISSF sitt regelverk henger 

etter, og er stadig blitt forandret med hensyn til finaler i de internasjonale øvelsene. Dette har skapt 

en del frustrasjon, bl.a. under gjennomføring av de to siste års NM’er. I det nasjonale regelverk er det 

kun vedtatt mindre endringer. Det er i perioden nedlagt et betydelig arbeid i nytt nasjonalt 

rifleregelverk, men dette vil eventuelt bli vedtatt i neste tingperiode. 

SkytterAdmin 
Bruken av SkytterAdmin har vært økende i perioden. Systemet fungerer tilfredsstillende, dog med 

noen tidvise drifts- og brukermessige utfordringer. Disse utfordringene skyldes hovedsakelig 

problemer med overføring og oppdatering av data mellom NIF Digital (idrettens sentrale database) 

og SkytterAdmin. Leverandøren, Rubic, har vært i jevnlig dialog med NIF Digital og situasjonen har 

bedret seg over tid. Fortsatt er løsningen rundt dataoverføring ikke å anse som optimal. 

Gjennomføring av klasseføring ved begge årsskifter, 2021/22 og 2022/23, har fungert som ønsket. 

Det har jevnlig vært spilt inn ønsker fra brukerne om forbedringer i brukergrensesnittet. Noen 

forbedringer har vært gjennomført løpende, samtidig som enkelte større endringer har vært stilt i 

bero av ressursmessige årsaker. Utvikling av en fullverdig statistikkfunksjon vil ha høy prioritet i 

kommende periode, foruten diverse andre forbedringer rundt aktivitetslogg, utseende på startkort, 

bedre generell visning på mobil etc. Samarbeidet med leverandøren Rubic fremstår som godt, noe 

som i 2022 også inkluderte bruk av et eget system for funksjonærer/frivillige i forbindelse med 

gjennomføringen av EM2022 i Hamar. 
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Økonomi 
Økonomien i NSF er anstrengt.  Det er i 2022 tatt grep for å bedre situasjonen, men de tiltak som ble 

gjort vises i liten grad i regnskapet for 2022.  Effekten av disse grepene som er beskrevet under 

administrasjonen vil komme i inneværende år. Underskuddet i 2022 skyldes i hovedsak en for 

optimistisk budsjettering for året 2022.  Inntekt fra Løvenskioldbanen på 2 MNOK og 

sponsorinntekter på 1 MNOK var for optimistiske.  Kostnadsstigningen de siste årene treffer også 

NSF. Siden 2014 har det vært en innenlandsk kostnadsstigning på drøye 26% (KPI). Dette uten 

tilsvarende inntektsøkning i forbundskontingenten. Det er med bakgrunn i dette at styret foreslår en 

økning i forbundskontingenten fra 2024.  NSF har med sine to aksjeselskap (NSF Arrangement AS og 

NSF Løvenskioldbanen AS) klart å holde drift av mesterskap samt egen bane utenom den daglige 

driften i forbundet. 

Administrasjon 
To fast ansatte personer har sluttet i administrasjonen i løpet av perioden, foruten tre 

landslagstrenere som alle hadde midlertidige kontrakter. To personer har vært/er i barselpermisjon. 

Fast ansatte i Administrasjonen er åtte personer pr. april 2023, totalt 7,5 årsverk. I tillegg er det 

ansatt tre landslagstrenere på midlertidige kontrakter og med forskjellig stillingsbrøk. Arbeidsmiljøet 

anses som godt. Pandemien med stor grad av hjemmekontor var en stor utfordring, spesielt med 

tanke på det sosiale miljøet og mulighet for samhandling internt i kollegiet. De ansatte håndterte 

situasjon godt, og man er nå tilbake til en normalsituasjon med daglig tilstedeværelse på 

Forbundskontoret for de personer som har sitt arbeidssted der. 

Administrasjonen har fungert godt i perioden med stabil, dog noe redusert bemanning. 

Arbeidsforholdet for spesialrådgiver, tidligere generalsekretær, Arild Groven ble avsluttet pr. juli 

2022. Webredaktør Haakon Stensrud fratrådte sin stilling pr. november 2022. Ingen av disse 

stillingene er erstattet. Idrettskonsulent Helene Rønningen gikk ut i barselpermisjon i desember 

2022. Vikar ble hentet inn, Henrik Alvær, som har tidsbegrenset vikariat til oktober 2023. Som følge 

av redusert bemanning, og noe utvidet bruk av hjemmekontor også etter pandemien, har 

kontorlokalene for administrasjonen på Ullevål Stadion blitt redusert med cirka 25 %. 

Styret i NSF 
På tinget i 2021 ble følgende styresammensetning valgt: 

President: Håvard Larsen  

Visepresident: Bjørn Harald Vik  

STYREMEDLEMMER: 

Leder Breddeidrettskomiteen: Thomas Strøm  

Leder Toppidrettskomiteen: Siri Mortensen                                                                                                

Leder Teknisk komité: Sina Busk                                                                                                           

Styremedlem: Kai-Aleksander Kristiansen (under 26 år) 

Styremedlem: Amanda Hansen  

VARAMEDLEMMER STYRET: 

Sille Dypveit  

Knut Inge Kjesbu  
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Tidlig i valgperioden trakk Sina Busk seg som leder for Teknisk Komite. Nestleder Tom Lauritzen tok 

da over som leder for Teknisk Komite og Sille Dypveit rykket inn som fast medlem av Forbundsstyret. 

12. mai 2022 trakk Håvard Larsen seg som President i Norges Skytterforbund av helsemessige

årsaker.  Bjørn Harald Vik overtok Presidentvervet fra samme dato. Ny Visepresident ble ikke valgt.

2. varamedlem Knut Inge Kjesbu rykket inn som fast styremedlem.

Skytterlandslaget 
Skytterlandslaget har i perioden blitt omorganisert til ett lag.  I praksis betyr dette at funksjonsfriske 

og parautøvere er i samme lag, og trener mye sammen.  Resultatene til Skytterlandslaget har i 

perioden vært fantastiske. Året 2022 har laget hentet 47 medaljer i mesterskap og WC.  Vi kan ikke 

forvente de samme resultatene i årene som kommer.  Resultatene det siste året er langt over det 

som kan forventes.  Spesielt morsomt er det at Skytterlandslaget Ung leverer fenomenale resultater, 

og utfordrer de etablerte både i konkurranse og under trening. 

Løvenskioldbanen 
I 2021 ble NSF Løvenskioldbanen AS etablert.  AS’et har som oppgave å ivareta driften av anlegget i 

sin helhet.  Største leietakere er Forsvaret og Politiet.  Avtalene med Pistolklubbene er reforhandlet 

og avtalene med DFS lagene er under reforhandling. I tillegg er det opprettet god dialog med 

Løvenskiold Skytesenter AS om fremtidig drift. Målet med å reforhandle alle avtalene er å 

fremforhandle inntekter slik at NSF Løvenskioldbanen AS har tilstrekkelig inntekt for å kunne drifte 

og utvikle anlegget.  I tillegg er det miljøutfordringer på Løvenskioldbanen som på andre baner som 

må ivaretas. NSF kan ikke forvente inntekter fra Løvenskioldbanen i kommende periode.  Budsjettet 

for 2023 viser et overskudd, men dette overskuddet skal benyttes til å videreutvikle banen sammen 

med leietakerne.  

Samarbeidspartnere til NSF 
NSF har ingen markedssjef.  Det å skaffe samarbeidspartnere i dagens marked er krevende. Vi har 

startet i det små, og vi har i dag et samarbeid med en gruppe, kalt «Samarbeidspartnere». Denne 

gruppen består av: Skytterlinken AS, Landrø AS, MegaLink AS, Jaktia Holstad våpen AS, Bækkevold 

Våpenservice (barter), VOM Hundemat og Macron. 

Dette er samarbeidspartnere som hvert år gir oss kr 300 000 i inntekt frem til 2026 i kontanter.   

Avtalen med Macron gir oss klær for kr 250 000 årlig, og avtalen med Bækkevold Våpenservice gir en 

service til alle skyttere på Skytterlandslaget og et våpen til kr 30 000. 

Vi fortsetter arbeidet med å få større samarbeidspartnere. Markedet er presset, men vi gir ikke opp.  

Samtidig er dette en oppgave som ivaretas av GS, Sportssjef og President i tillegg til andre viktige 

oppgaver. 

Langtidsplanen 
Forbundsstyret har revidert Langtidsplanen for perioden 2023 – 2027. Den er utvidet med et eget 

avsnitt om Bærekraft og Miljø og Løvenskioldbanen. Denne langtidsplanen inneholder også noen 

grad av usikkerhet, da vi i perioden vil få EU sine krav til ivaretakelse av bly som pr i dag er 

antakelser. 
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Prisutdelinger i perioden 
2020 (delt ut i 2021): 

Årets Klubb: Fredrikstad MSL 

Årets Arrangør: Storfjorden Sportsskytterlag 

Årets Skyttersjel: Trine Lind Vestli 

Årets Gjennombrudd: Ole-Harald Aas 

Årets Utøver: Jeanette Hegg Duestad 

2021 (delt ut i 2022): 

Årets Anlegg: Farvannet Skytebane / Kristiansand Pistolbane 

Årets Klubb: Kragerø og Drangedal PK 

Årets Arrangør: Ørland Sportsskyttere 

Årets Skyttersjel: Nils Håvard Dahl 

Årets Gjennombrudd: Milda Marina Søberg Haugen 

Årets Utøver: Jeanette Hegg Duestad 

Plaketter for EM-innsats 

• Knut Byberg

• Amanda Kristine Hansen

• Rune Kristian Hansen

• Per Olav Kallestad

• Knut Inge Kjesbu

• Roger Jostein Landsverk

• Esten Murbreck

• Viggo Olden

• Heidi Sørlie-Rogne

• Morten Støen

• Peter T Ellefsen

• Bjørn Harald Vik

• Per Arild Berge

• Gyda Winther (ansatt) – Tildelingen er i henhold til NSFs reglementet
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Årsrapport TK 2021-2023 

Teknisk komite har bestått av følgende medlemmer i perioden. 

Sina Busk, leder 

Tom Lauritzen, nestleder 

Magnus Strømdal, pistol/rifle 

Stein Håkon Gundersen, Leirdue 

Hanne Skarpodde, rifle 

Teknisk komite startet ut med en litt ugunstig arbeidsform da leder dessverre ikke var tilgjengelig. 
Dette endte med at leder trakk seg mot slutten av første året. Nestleder gikk deretter inn som leder av 
komiteen. Arbeidet har deretter fungert greit og sakene som har vært til behandlling er løst 
fortløpende. Vi har hatt ett fysisk møte og øvrige saker er løst via Teams og e-post. Korona var 
selvfølgelig et tema i første del av perioden, men laget ingen store problemer for komiteen.  
Det som har medført mest uforutsett arbeid for komiteen er uvissheten i forbindelse med internasjonalt 
regelverk. OL i Tokyo ble som alle vet utsatt ett år. Dette medførte at nytt regelverk fra ISSF også ble 
flyttet fram ett år. ISSF kommer normalt med nye regler etter OL. Denne gangen valgte Presidenten i 
ISSF å ikke revidere regelverket, men konsentrerte seg kun om finalene i OL øvelsene. De ble til 
gjengjeld revidert og forandret fra konkurranse til konkurranse gjennom hele perioden. Ikke lett for TK 
å holde følge med dette. Vi utsatte derfor dommeroppdatering og beholdt regelverket for Tokyo OL, til 
ut 2022. Når det ikke kom nytt regelverk som forventet etter at OL var over måtte vi igjen beholde 
eksisterende regelverk ut 2023.  
TK har på samme måte utsatt dommeroppdateringene slik at på nåværende tidspunkt er alle 
dommerlisenser forlenget til ut 2023. Beklagelig, men ikke lett å forholde seg til en organisasjon som 
ikke følger egne regler. Nytt styre i ISSF er valgt og vi får håpe at regelverk kommer inn i vante former 
etter hvert. 
Det ble innført nytt Nasjonalt regelverk for Pistol i forrige tingperiode. Det var en del støy rundt dette, 
men det har i denne perioden ikke vært noe som helst tilbakemeldinger om misnøye. Det tyder på at 
regelverket ble godt mottatt og at det meste av støyen var protest mot forandringer. 
I denne perioden har vi satt i gang en total gjennomgang av Nasjonalt riflereglement. Det er nedsatt 
en komite som har jobbet med dette regelverket. Eksisterende Nasjonale rifleregler har i lang tid blitt 
flikket på og var til slutt et forholdsvis gammeldags og rotete dokument. 15meter programmet var 
utdatert og lite egnet for rekruttering. Komiteen fikk derfor i oppdrag å starte med blanke ark, så de 
ikke skulle henge seg opp i gamle tanker og tekster. Arbeidet har vært ledet av Helene Rønningen 
(Forbundskontoret) og første utkast ser ut til å være godt mottatt. Takk til komiteen som har gjort en 
god jobb så langt. 
Av andre større oppgaver denne perioden er gjennomgang og opprettelse av nye klasser i NM. Det 
har også vært en del oppdateringer av Fellesreglementet. 

Vi har i siste periode fått innført en hel rekke med nye øvelser i ISSF. Lagøvelser og Mix øvelser i de 
fleste grener. Ikke lett å holde kontroll på alt dette. Det er i tillegg laget finaler i alle de nye øvelsene. 

Dette er sikkert greit fra utøversynspunkt, men kan fort bli utfordrende for en arrangør. Det er til dels 

finaler som tar lang tid å gjennomføre og vil i de fleste tilfeller kreve en separat finalebane. Dette kan i 
framtiden skape problemer med å finne en arrangør som kan gjennomføre et NM innenfor akseptable 
tidsrammer. Vi må når nytt regelverk er laget, og situasjonen roer seg litt ned, se på hva som er 
praktisk mulig å gjennomføre her hjemme. Per i dag har vi krav om at OL øvelsene skal gjennomføres 
som NM. Det er de øvelsene som også er grunnlag for Kongepokalen. Hva vi skal gjøre med alle de 
andre nye øvelsene må vi nok se på i fellesskap.  

Mvh 

Tom Lauritzen,  

Fungerende leder Teknisk komite 
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Årsrapport 2021 -Breddeidrettskomiteen 
Utvalget har bestått av: 
Thomas Strøm Leder 

Liv Ingrid Kavli  Nestleder 

Kenneth Eikenes Leder Anlegg, teknologi og infrastruktur 

Ann Jeanette Brevik  Leder representasjonsutvalget 

Ann Cathrine Valleraunet Leder utvikling, opplæring og dommerutdanningsutvalget 

Rune Kristian Hansen  Leder arrangementsutvalget 

Anneline Tangen  Leder Ungdom og rekrutteringsutvalget 

2021 startet som 2020 sluttet - med Corona-smitte hengende over Norge og en stor usikkerhet rundt 
mulighetene for gjennomføring av Norgesmesterskap, treningssamlinger for landslagene i felt og 
Nordisk Trap og så videre. 
I BIK som et plenum og i de forskjellige utvalgene ble det fortsatt jobbet godt, men via 
nett. I løpet av året har det dukket opp flere spørsmål knyttet til gjennomføring av 
treninger og konkurranser, samt tematikk knyttet til sikkerhet og regelforståelse. Alle 
disse har vi svart ut. 
Som for resten av Norge har det tidvis vært krevende å jobbe under pandemien og 
savnet etter å møtes fysisk var til å kjenne på til tider. Men, i likhet med resten av 
Norge, ble vi mye bedre på å bruke elektroniske løsninger for kommunikasjon og 
samarbeid. Dermed ble jobben gjort, selvom vi altså ikke møttes fysisk. 

NORDISK TRAP 
Den svenske, danske og norske landslagsledelsen hadde dialog over flere uker i løpet 
av våren 2021, hvor man overvåket situasjonen rundt Covid-19 og måtte tilslutt ta en 
avgjørelse om at det heller ikke i 2021 lot seg gjøre å gjennomføre Nordisk Mesterskap 
i Sverige slik det var planlagt. Denne er da forskjøvet til 2022, så får vi bare håpe at 
tilstanden er betraktelig bedre da enn det har vært i 2020.. 

Grunnet en sen gjenåpning av landet i 2021, så ble NM Nordisk trap flyttet fra juni til 
august og landskampen ble flyttet fra august til september for at vi kunne få 
gjennomført dette så tilnærmet normalt som mulig! 
Etter de innledende seriene på NM Nordisk trap som ble arrangert i Sannidal i starten 
av august, var uttaket raskt satt sammen og de 25 skytterne som hadde kvalifisert seg, 
takket raskt ja til å bli med å forsvare Norges ære i årets landskamp mellom Danmark, 
Sverige og Norge. 
Landskampen ble arrangert i Uddevalla, Sverige i starten av september 2021. 
Norge tok med seg både individuelle og lag medaljer i flertall. 
Norge vant totalt sett, med 73 treff over Sverige, 3391 poeng totalt og fikk 
vandrepokalen med tilbake til Norge. 

BANEØVELSER  
Grunnet Covid-19 ble landskamp Bane 2021 gjennomført som en tilpasset utgave. 

Landslagsledelsen i Sverige og Norge, jobber for å endre på statuttene for landskampen. 

2019 var første året at det ble satt opp å skyte luft mix.  
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Dette var meget populært og ønsket fast implementert i statuttene. 
Så her skal man vurdere hvilke øvelser man velger å gå videre med i fremtiden.  
Grunnet fortsatt usikre tider i 2021, endte vi opp med å ha en spesiell landskamp for bane 
pistol, Svenskene skjøt i Sverige og Nordmenn skjøt i Norge. Så ble resultatene slått 
sammen og vinnere kåret i etterkant. 

FELTPISTOL 
Thomas Haugland er koordinator for landslaget i feltpistol. Per Rune Magnussen, Morten 
Antonsen og Esten Murbreck har vært trenerne, 
Esten Murbreck gav seg etter Forbundstinget i april 2021. 

Grunnet Covid-19 er det flere av skytterne som knapt nok har fått trent, fordi 
baneanlegg har vært stengt store deler av året. 2020 og 2021 har blitt to meget spesielle år 
for alle og enhver kan man trygt si. 
Feltlandslaget fra 2019, ble oppløst høsten 2021. Trenerne satte i gang et opplegg hvor 
resultater kunne sendes inn over en gitt periode, for å opprette et satsningslag i stedet for, 
til oppmuntring av trening mot landslagsplass i 2022. Dette ble gjort siden det i 2021 heller 
ikke ble NM i Felt. 
FITASC SPORTING/ FITASC COMPAK SPORTING 
Jan Gunnar Skahjem er tatt inn som koordinator for Sporting.  
Kenneth Eikenes har tidligere stått for et godt stykke arbeid, når det kommer til å finne 
ut hvilke skyttere som kvalifiserer til å skyte med Norge på ryggen, da   dette regnes ut 
med prosentberegning av resultater.  
Dette er et nytt arbeid som vi fortsatt jobber med å sette sammen. Veldig spennende 
oppgave vi har foran oss her. 
Vi har dyktige sporting skyttere som allerede har konkurrert internasjonalt og sanket 
med seg medaljer med hjem til Norge. 
Vi vil sette opp et landslag på inntil 9 personer som skal representere Norge når det 
igjen blir mulig å konkurrere internasjonalt, uten frykt for Covid-19 smitte.  
NM 2021 
Som i 2020 ble også 2021 et år med færre NM-øvelser enn i et normalår. Dette skyldes blant 
annet korona og generelt lavere aktivitet. 

NM-veka ble arrangert i Fredrikstad/Sarpsborg 25.-27.juni, hvor Rifle 50m og Skeet ble 
gjennomført.  Hele BIK var til stede på begge arrangementene.  

Dette gjorde at vi fikk satt oss sammen for å diskutere, samtidig som vi altså var tilgjengelige for 
arrangørene. 

Vi har ellers vært med å gi ut både penger og heder som seg hør og bør til Årets skyttersjel, Årets 
arrangør og årets Klubb, kanskje spesielt viktig i den situasjonen vi var i å vise at det er aktivitet 
rundt om i landet. 

Det er alltid flere søkere på breddemidler og stipender til unge utøvere og gode 
søknader enn det vi kan støtte. Midlene som vi kan fordele er bestemt og vi ser fortsatt 
at vi mer enn gjerne skulle ha støttet med langt høyere summer enn det som blir. Men 
vi håper at det er et kjærkomment bidrag til å kunne realisere de drømmene man har - 
og husk at dersom du ikke fikk ett år, så kan du søke igjen neste! 
Vi i komiteen er klare for å brette opp ermene og gå på med ny giv for skytteråret 
2022!  
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Årsrapport 2022  Breddeidrettskomiteen
Utvalget har bestått av: 
Thomas Strøm Leder 

Liv Ingrid Kavli  Nestleder 

Kenneth Eikenes Leder Anlegg, teknologi og infrastruktur 

Ann Jeanette Brevik  Leder representasjonsutvalget 

Ann Cathrine Valleraunet Leder utvikling, opplæring og dommerutdanningsutvalget 

Rune Kristian Hansen  Leder arrangementsutvalget 

Anneline Tangen  Leder Ungdom og rekrutteringsutvalget 

2022 startet som 2021 sluttet - bra, selv med Corona-smitte hengende over Norge og en viss 
usikkerhet rundt mulighetene for gjennomføring av Norgesmesterskap, treningssamlinger for 
landslagene i felt og Nordisk Trap og så videre. 
I BIK som et plenum og i de forskjellige utvalgene ble det fortsatt jobbet godt, men via 
nett. Det kommer stadig spørsmål knyttet til gjennomføring av treninger og 
konkurranser, regelforståelse og sikkerhet. Dette er tydeligvis noe som (heldigvis) 
opptar medlemmene. 
Til forbundstinget i april fremmer BIK forslag til noen endringer som forhåpentligvis vil 
klargjøre de spørsmål som er brakt fram i løpet av året. 
Som for resten av Norge var det veldig tilfredsstillende å kunne begynne å reise ut og 
treffe folk på skytebaner rundt i hele landet. 

Vi ser, som så mange andre lag og foreninger rapporterer om, et bortfall av frivillige 
som ønsker å bidra til klubbdrift. Mange er opptatt av seg og sitt, hvilket naturligvis er 
rett og rimelig, men det at “dugnadsånden” er i ferd med å forsvinne er 
bekymringsverdig. 
Vi sitter ikke på noen fasit for å snu denne trenden, men det må forsøkes å finne noe 
som trekke folk tilbake til dugnaden. Uten frivilligheten vil idretten forvitre og hvis alle 
gjør litt, trenger ikke noen få gjøre alt (for mye). 
Det må bemerkes at en ting som i hvert fall ikke hjelper er alle såkalte “forståsegpåere” 
der ute som mener mye om mangt - men som når de blir bedt om å bidra for å rette 
opp de påpekte feil eller mangler ikke vil stille opp. 
Når det attpåtil går så langt at enkelte leter etter noe å kunne “ta” en tillitsvalgt på, da 
har man krysset en grense. Bemerkninger på sosiale medier om at noen er “kjøpt og 
betalt” og “hva er det vi betaler forbundet for”, “de udugelige i styret” osv. gagner 
ingen! Det øker definitivt ikke lysten hos noen for å påta seg et verv for at “vi andre” 
kan utøve sporten vi er glad i! 

NORDISK TRAP 
Siden Åmot JFF ble tildelt NM i Nordisk Trap for 2022 har de jobbet og stått på oppe på 
skytebanen. De laget en helt ny bane, slik at de hadde totalt fem baner til gjennomføringen av 
NM. Dette ble veldig bra, siden det skytes 5 serier innledende og da får alle skutt en serie på 
hver av banene. 
Etter litt frafall på grunn av sykdom, så dukket det opp hele 199 deltakere i årets NM – en 
oppgang fra i fjor. Dette er positivt, og en trend vi håper fortsetter fremover! 
En annen positiv utvikling vi hadde var at i år var det tre deltakere i paraklassen – i motsetning til 
en deltaker i fjor. Det er veldig kjekt å se denne utviklingen og vi håper at disse har fått mersmak 
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til å spre det gode budskap slik at vi får enda flere paraskyttere med til neste år! Para- og 
kompetansesamlinger bærer frukter og paraskytterne som deltok på NM håpet på mer av det 
fremover og kom til å fortsette med skytingen! Åmot JFF hadde også et anlegg som var godt 
tilrettelagt og hadde gjort flere tiltak for at det skulle være greit å farte rundt på anlegget i 
rullestol. 
Nytt av året var at Ungdomsklassen er blitt delt inn i U14 og U16. I henhold til regelverket, så 
skyter ikke U14 finaler, men får sine medaljer ut i fra de innledende rundene. 
Åmot JFF tilbød de syv deltakerne i U14 om å kjøre en finale med de fem beste skytterne, hvor 
de startet på 0 poeng før finalen og fikk premier etter endt finale skyting. Dette ble veldig godt 
mottatt og alle fem som deltok i finalen fikk med seg flotte premier hjem! Disse premiene kom i 
tillegg til premien de fikk i klasse U14 hvor alle ungdommene fikk premie. 
For fjerde året på rad ble det seier til Norge under den nordiske landskampen i Nordisk Trap, 
som i år ble avholdt i regi av Songdalen Leirdueklubb, men det var ikke gitt at det skulle bli norsk 
seier, eller gjennomført konkurranser i det hele tatt, for årets landskamp stod faktisk i fare 
allerede før den startet. 
Det hele startet da leder for det svenske landslaget fant ut at deltakere som ikke hadde 
europeisk våpenpass måtte søke om tillatelse minimum to måneder før innreise til Norge via det 
norske politiet sine hjemmesider. Dette var noe det svenske landslaget fant ut bare to uker før 
de skulle reise, og da var plutselig gode råd dyre! 
Men etter samtaler med våpenkontoret hos Agder Politidistrikt, så fant vi heldigvis en mulig 
løsning. Ingen garantier ble gitt, men skjemaer og alt av nødvendig dokumentasjon ble samlet og 
sendt inn, og deretter var det bare å vente i spenning. Innbetalingskrav på avgift ble sendt til 
skytterne det gjaldt, og kvittering på betalt avgift kom i retur dagen før svenskene skulle ta turen 
over grensen. 
Det gikk altså med et skrik, mye takket være meget god hjelp fra politiet i Agder. På grunn av 
deres hurtige behandling av søknadene så fikk vi mulighet til å ha landskamp med fulle lag fra 
alle tre nasjoner! Igjen, tusen takk til våpenkontoret i Agder Politidistrikt for den uvurderlige 
hjelpen vi fikk for at dette kunne bli gjennomført! 
Konkurransene hadde heller aldri kunne blitt til en realitet uten Songdalen Leirdueklubb som var 
arrangør for årets landskamp. De har jobbet og stått på mange timer for at dette skulle bli så bra 
som overhodet mulig, og det klarte de med glans! 
Norge tok med seg både individuelle og lag medaljer i flertall også denne gangen! Norge vant 
totalt sett, med 55 treff over Sverige, 3373 poeng totalt og fikk beholde vandrepokalen her i 
Norge. 

FELTPISTOL 
NM Felt 2022 ble gjennomført på Oppdal. På grunn av mannskapsmangel besluttet 
Breddeidrettskomiteen (BIK), at det ikke ville bli arrangert et eget uttaksstevne til 
feltlandslaget. Uttaket ble gjort på bakgrunn av de samlede resultatene til den enkelte 
etter innledende skyting, i Finfelt og Grovfelt på NM (kun Finfelt vil telle for junior). 
De fire beste sammenlagt i Finfelt og Grovfelt i klassene Veteran (født i 1962 eller tidligere), 
Kvinner og Menn, ville få tilbud om plass og nummer 5 og 6 fikk tilbud om å være reserver. For 
Junior (17–20 år) ville de fire beste i Finfelt få tilbud om plass og nummer 5 og 6 fikk tilbud om å 
være reserver. 
I år var Sverige vertsland for Nordisk mesterskap i feltskyting. Konkurransene ble arrangert 
lørdag 17. september på Döderhult Pk sin skytebane like utenfor Oskarshamn, og det norske 
feltlandslaget kunne smykke seg med en god del edelt metall etter endt mesterskap. 
Landslaget kombinerte også en treningssamling med Mestermøtet 2022 i Haugesund i starten av 
desember 2022. 
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BANEØVELSER PISTOL 
I 2022 endte det opp med at det ikke ble satt opp noen landskamp. Så vi håper dette er på 
plass igjen i 2023. 

FITASC SPORTING/ FITASC COMPAK SPORTING 
En forsiktig start ble VM i Fitasc Sporting som ble avholdt i Italia, Orvieto 14-17 juli 
2022. 
Roar Olsen, Svein Martin Tyreng, Georg Lundeby og Geir Lyngvær ble tatt ut til å delta 
på det norske laget under mesterskapet. 

EM 10m Hamar 
Norge arrangerte Europamesterskap 10m luft for både WSPS og ESC i perioden 13. til 27. mars i 
Vikingskipet på Hamar. Vi kunne ikke ha gjort dette uten frivillig deltakelse fra mange av våre 
medlemmer. En stor takk til alle.  

NM 2022 
Vi har forsøkt å få noen av våre øvelser integrert i NM-veka sammen med andre idretter. I og med at 
arrangementet da har blitt større, har det også vært interesse for TV å være tilstede for å overføre 
konkurransene. Dette er viktig for å gjøre vår idrett mer kjent og akseptert.  

I år var det imidlertid bestemt at et samlet Norgesmesterskap i baneøvelser for alle grener skulle 
arrangeres på Løvenskioldbanen i tiden 27.juni-3.juli.  

Tidspunktet ble satt til uken etter NM-Veka i Skien som var i uke 25. 

Det var flere grunner for å samle alle baneøvelsene på Løvenskiold;  

• NSFs ønske om å skape økt interesse for sportsskyting for å skape enda bedre rammevilkår
for idretten

• bygge på medieoppmerksomheten etter EM luft på Hamar og gode resultater under OL i
Tokyo

• mulighet til å få opp aktiviteten da det i 2020 og 2021 hadde vært både færre NM-øvelser og
færre deltakere pga koronapandemien

• vise hele NSF sin bredde og aktivitet
• ønske om økt sportslig samhold på tvers av grenene
• Løvenskiold er blant de få skytebanene i Norge som dekker alle NSF-grenene; Leirdue, Pistol,

Rifle og Viltmål.

Uken ble avviklet som planlagt. En ting man slet med var å skaffe nok lokalt hjelpemannskap for å 
gjennomføre øvelsene. Det gikk bra, men det ble mye jobb på ganske mange. Vi hadde imidlertid 
mye god hjelp fra tilreisende som tok seg av bl.a. finaler og annen ekspertkompetanse.  

Premieutdeling og mattelt var i fellesområde ved Skytterkollen. Det blir til at skyttere (som folk flest) 
klikker seg sammen med de man allerede kjenner, så mye samhold på tvers av grenene kan man ikke 
si det ble. Tross alt var dette et vellykket NM. Sett utenfra tror vi skyttere så på dette som et bra 
arrangement, men det er selvfølgelig ting som kan forbedres.  

Noen øvelser ble gjennomført uken før under NM-veka i Skien, som PPC hos Farris Sportsskyttere og 

NM FITASC og Compak Sporting 2022 ble begge avholdt hos Eidanger JFL, mens andre igjen ble 
gjennomført andre steder; f.eks luftøvelsene, NM-felt og Nordisk Felt. 
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Følgende er gjennomført: 
Landsstevnet for rekrutter, rifle og pistol, hjemmebane arr Trondheim Sportsskyttere 
Viltmål: NM 50m Villsvin, Løvenskiold, juli 

NM 10m Viltmål, Bærum JJF, mars 
Rifle: NM Rifle 300m, Løvenskiold 

NM Rifle 50m, Løvenskiold 
NM Rifle 50m halvmatch, Løvenskiold 
NM Luftrifle 10m, Kisen 

Lerdue: NM Nordisk Trap, Rena, 12.-14.aug 
Landskamp Nordisk Trap, Songdalen,  
NM Fitasc Sporting, Eidanger, 25.juni 
NM Fitasc Compak Sporting, Eidanger, 22.juni 
NM OL-Trap, Løvenskiold, 2.- 3.juli 
NM Skeet, Løvenskiold, 2.- 3.juli 

 Pistol: NM Felt, Oppdal 
NM Bane 25/50m, Løvenskiold, 27.juni-3.juli 
NM PPC, Larvik 
NM Luftpistol, Kisen 

Klubbhelg 
I månedsskiftet september/oktober ble det arrangert klubbhelg på Thon Hotell Gardermoen. 
Hensikten var å utveksle erfaring, bygge nettverk og hente inspirasjon for klubber. Det var 
stor bredde i temaene som ble presentert, men fellesnevneren var at alt var relatert til 
skytterklubbenes aktivitet. Bl.a. ble det foredrag om alt fra hvordan skytterklubber kan bli 
mer synlige i sitt nærmiljø, hvordan jobbe best mulig sammen i klubben, hvordan legge til 
rette for organisert trening og trenere i klubben til foredrag fra klubbene selv der de delte 
erfaringer om rekruttering av ungdom og paraskyttere. 

Dialogmøte med kretsene 
16.november arrangerte forbundet dialogmøte mellom kretsene og forbund. Her var det
mange engasjerte deltakere som kom med innspill til BIK. De var spesielt interessert i NM
2023, hvor og når det skulle arrangeres.

Vi har ellers vært med å gi ut både penger og heder som seg hør og bør til Årets skyttersjel, Årets 
arrangør, Årets anlegg og Årets klubb, kanskje spesielt viktig i den situasjonen vi var i å vise at 
det er aktivitet rundt om i landet. 

Det er alltid flere søkere på breddemidler og stipender til unge utøvere og gode søknader enn 
det vi kan støtte. Midlene som vi kan fordele er bestemt og vi ser fortsatt at vi mer enn gjerne 
skulle ha støttet med langt høyere summer enn det som blir. Men vi håper at det er et 
kjærkomment bidrag til å kunne realisere de drømmene man har - og husk at dersom du ikke fikk 
ett år, så kan du søke igjen neste! 
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ÅRSRAPPORT 2021 TOPPIDRETTSKOMITEEN 

Toppidrettskomiteen (TIK) 

Sammensetning 

Leder: Siri Mortensen 

Nestleder: Morten Støen 

Medlem: Ingrid Stubsjøen 

Medlem: Barbro Brevik 

Medlem: Geir Magne Rolland 

Møter 

TIK har avholdt seks protokollførte møter i perioden mai 2021 og ut året. Ett fysisk møte på 

Gardermoen og fem møter på Teams. Referater kan leses på www.skyting.no. Utover dette 

har det vært jevnlig arbeidsmøter per e-post og telefon.  

Toppidrettskomiteen har jobbet etter målene i langtidsplanen vedtatt på Forbundstinget 2021 

som omhandler toppidrett. TIK har derfor i hovedsak jobbet mot sportssjef og administrativ 

ansvarlig med oppfølgning av toppidrettssatsningen gjennom Skytterlandslaget på tvers av 

grener, uttakskriterier og uttak, med mer.  

Skytterlandslaget 2021 

Landslagsledelse: 

Sportssjef:  Tor Idar Aune 

Administrativ ansvarlig: Lindis Græsdal 

Landslagstrener UNG: Andrea Wick 

Malin Westerheim (tilbake fra permisjon april-21) 

Landslagstrener para:  Sina Busk (vikariat) 

Landslagstrener pistol: Uwe Knapp 

Landslagstrener rifle senior:  Espen Berg-Knutsen 

Ass. landslagstrener rifle senior: Vidar Lindstad-Fossmo 

Landslagstrener skeet: Ole Henrik Gusland  

Landslagstrener OL-trap: Magne Østby 

Organisering Skytterlandslaget: 

Skytterlandslaget er NSFs toppidrettssatsing hvor alle grener er samlet i en gruppe. Dette gir 

rettferdig fordeling av ressurser, kompetanseflyt og bedre utnyttelse av kunnskap og ressurser. 

Skytterlandslaget var i 2021 delt inn i fire hovedgrupper; leirdue, pistol, rifle og para. I tillegg 

var det to landslagsgrupper på tvers av grener, Skytterlandslaget ELITE og Skytterlandslaget 

UNG. 

Sportslige hovedmål: 

Skytterlandslaget skal være en toppidrettssatsing som sikrer at norske skyttere har mulighet til 

å utvikle seg til, samt være verdens beste i olympiske og paralympiske øvelser (jf. 

Langtidsplanen 2021-2024 vedtatt på Forbundstinget 2021). 
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Måloppnåelse: 

Skytterlandslaget har i stor grad innfridd den overordnede sportslige målsettingen. 2021 

sesongen ble som 2020 sesongen preget av covid-19, dog med noen flere internasjonale 

konkurranser.  

I slutten av mai ble Europamesterskapet i Osijek arrangert. Henrik Larsen vant 50m liggende 

overlegent med 2,4 poengs margin.  Jon-Hermann Hegg fulgte opp med gull på 50 meter 

helmatch, og Henrik Larsen sikret dobbeltseier med sølv. Simon Kolstad Claussen var også 

med i finalen, og endte på 5.plass. Jeanette Hegg Duestad tok bronse på 50 meter helmatch, 

sammen med lagvenninne Katrine Lund og Jenny Stene tok hun også sølv i lagkonkurransen. 

I Mixed Team-øvelsen på 50m helmatch tok Jenny Stene og Simon K. Claussen bronse. I 

lagkonkurransen for menn helmatch 50 meter tok Simon K. Claussen, Jon-Hermann Hegg og 

Henrik Larsen sølv. Av skeetskytterne var det Jørgen Engen som gjorde det best med en 10. 

plass i herreklassen. I Mixed Team konkurransen ble det 9. plass for Malin Farsjø og Erik 

Watndal. 

På grunn av utsettelse av OL og PL 2020, var det i juli 2021 klart for de Olympiske- og 

paralympiske leker. Norge stilte med fire rifleskyttere og en skeet-skytter. Norge gjør en av 

sine beste Olympiske leker gjennom tidene med seks topp ti plasseringer, dette har kun skjedd 

en gang tidligere, det var i 1948. Til tross for at det ikke ble medaljer kunne utøverne reise 

hjem med tre fjerdeplasser, Jeanette Hegg Duestad i 10m luftrifle og 50 meter helmatch og 

Jon-Hermann Hegg i 50 meter helmatch. Det var små marginer i finalene og det var kun 0,6, 

0,6 og 0,7 poeng fra medalje i de tre øvelsene. Det skal også sies at Jeanette vant innledende 

konkurranse på luft og satte ny europarekord. Erik Watndal ble nummer 14 i Skeet. Noen uker 

senere startet PL i Tokyo, her stilte Norge med to utøvere, Heidi Sørlie-Rogne og Jørn Dalen 

– begge på rifle. Til tross for gode prestasjoner av våre utøvere ble det ingen finaler.

Prestasjonene i OL og PL beviser nok en gang at treningsarbeidet gjennom koronapandemien

har vært av svært høy kvalitet.

På slutten av sesongen ble Presidents Cup (tidligere World Cup finale) arrangert. Jeanette 

Hegg Duestad og Jon-Herman Hegg deltok. Jeanette tok to bronsemedaljer, mens Jon-

Hermann endte på en sterk fjerdeplass.  

Medaljeoversikt 2021: 

Konkurranse Gull Sølv Bronse Total 

EM - Osijek 2 3 2 7 

Presidents Cup - Wroclaw 2 2 

Total 9 

Covid-19 

Sesongen 2021 ble på lik linje med 2020 sesongen preget av covid-19, dette gikk utover 

deltakelse i internasjonale konkurranser for Skytterlandslaget. Risikoen ved å sende ut 

Skytterlandslaget på internasjonale konkurranser ble fortløpende vurdert. Rutinebeskrivelse 

for kartlegging og håndtering av smittevern ble med bakgrunn i NIF sine bestemmelser, 

utarbeidet av sportssjef og administrativ leder for Skytterlandslaget og godkjent av TIK. 

Vurderinger av deltakelse ble innstilt fra sportssjef og behandlet av TIK. 
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Kongepokal 2021 

Kongepokalene skulle etter fast rullering i NSF deles ut innen rifle i 2021. Kriterier for 

tildeling ble utarbeidet av TIK i forkant av sesongen, og fremlagt for forbundsstyret. Vinnerne 

av Kongepokalen 2021 ble Katrine Aanestad Lund og Simon Kolstad Claussen begge vant 

Kongepokalen på sine resultater i NM 50 meter rifle helmatch (innledende + finale).  

Toppidrettsplan/Sportsplan 

Det blir hvert år lagt ned mye arbeid i å utarbeide Toppidrettsplan og Sportsplan for 

kommende sesong. Toppidrettsplanen er forankret i Langtidsplanen vedtatt på Forbundstinget 

2021 og er vår handlingsplan for toppidrettssatsingen i Norges Skytterforbund. Målet med 

Toppidrettsplanen er å tydeliggjøre arbeidet med toppidrett i Norges Skytterforbund. 

Sportsplanen omhandler uttak av skytterlandslaget, sesongopplegg for alle grener og 

uttakskriterier for internasjonale konkurranser. Både uttakskriterier og verdigrunnlaget for 

arbeidet som gjøres på Skytterlandslaget baseres på disse planene. 

Uttakskriterier til internasjonale konkurranser 

Uttakskriterier har også i 2021 vært blant de viktigste områdene TIK har jobbet med i 

samarbeid med sportssjef. Målet er åpenhet og tydeliggjøring av kriterier for uttak til 

internasjonale konkurranser, jf. Langtidsplanen vedtatt av Forbundstinget 2021. Vi ønsker å 

stille med de beste utøverne i enhver konkurranse, og samtidig må det tas hensyn til økonomi, 

lagsammensetning og måloppnåelse på lang sikt. Lagbygging er også helt sentralt på 

Skytterlandslaget, og gjenspeiles i de generelle uttakskriteriene som ligger til grunn for alle 

uttak. Det er ønskelig å publisere uttakskriterier så tidlig som mulig for å øke forutsigbarheten 

for utøvere, men det ligger også begrensninger i praktisk gjennomførbarhet, i form av 

tidspunkt for mottak av nødvendig informasjon fra internasjonalt forbund og/eller arrangører, 

fastsettelse av vurderingsstevner, mv. 

Antidoping-arbeidet 

I juni 2020 ble NSF sertifisert som Rent Særforbund av Antidoping Norge. I forbundets 

langtidsplan er en overordnet målsetting at skyttersporten skal være en ærlig og dopingfri 

idrett, med nulltoleranse. Det å bli sertifisert som Rent Særforbund er et viktig verktøy i dette 

arbeidet. Det er utarbeidet handlingsplan for forebyggende antidopingarbeid som skal 

revideres annet hvert år. Gjennomføring av Antidoping Norges e-læringsprogram «Ren 

Utøver» er en forutsetning for å være på Skytterlandslaget, og samtlige utøvere, trenere og 

ledere som representerte Skytterlandslaget gjennomførte dette i 2021-22. Medlemmene i 

Toppidrettskomiteen tok også dette e-læringskurset i 2021. Antidopingarbeidet følges opp av 

administrativ leder. 

Rekordberettigede stevner 

Toppidrettskomiteen mottok og godkjente en konkurranse som berettiget for Norgesrekorder, 

iht. Fellesreglementet 2.8.2. Det ønskes stadig flere søknader om dette fra arrangører som kan 

tilfredsstille krav for gjennomføring av konkurranse etter regelverk. Dette er ønskelig for å 

heve status på enkeltstevner og øke deltagelse. Det vil også gi en fin anledning hvor både topp 

og bredde kan samles på stevner og samtidig kjempe om norgesrekorder. 
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Utdeling av priser «Årets utøver» og «Årets gjennombrudd» 

Prisene Årets utøver og Årets gjennombrudd deles ut årlig, og baseres på arbeidet som legges 

ned og prestasjoner gjennom hvert år. Pris for Årets utøver gikk til Jeanette Hegg Duestad, og 

pris for Årets gjennombrudd gikk til Milda Marina Søberg Haugen. Prisene ble delt ut under 

landslagstrening på Norges Idrettshøyskole. 
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ÅRSRAPPORT 2022 TOPPIDRETTSKOMITEEN 

Toppidrettskomiteen (TIK) 

Sammensetning 

Leder: Siri Mortensen 

Nestleder: Morten Støen 

Medlem: Ingrid Stubsjøen 

Medlem: Barbro Brevik 

Medlem: Geir Magne Rolland 

Møter 

TIK har avholdt ni protokollførte møter i 2022. Ett fysisk møte på Gardermoen og åtte møter 

på Teams. Referater kan leses på www.skyting.no. Utover dette har det vært jevnlig 

arbeidsmøter per e-post og telefon.  

Toppidrettskomiteen har jobbet etter målene i langtidsplanen vedtatt på Forbundstinget 2021 

som omhandler toppidrett. TIK har derfor i hovedsak jobbet mot sportssjef og administrativ 

leder med oppfølgning av toppidrettssatsningen gjennom Skytterlandslaget på tvers av grener, 

uttakskriterier og uttak, med mer.  

Skytterlandslaget 2022 

Landslagsledelse: 

Sportssjef:  Tor Idar Aune 

Administrativ leder:  Lindis Græsdal 

Landslagstrener UNG: Andrea Wick (fratrådte 1.aug) 

Landslagstrener UNG:  Malin Westerheim (fratrådte 1.aug) 

Landslagstrener Viltmål: Ola Stene 

Landslagstrener pistol: Uwe Knapp (fratrådte 6.des) 

Landslagssjef rifle senior: Espen Berg-Knutsen 

Landslagstrener rifle senior: Vidar Lindstad-Fossmo 

Landslagssjef leirdue:  Vebjørn Berg (fratrådte 9.mai) 

Landslagstrener OL-trap: Magne Østby 

Organisering Skytterlandslaget: 

Skytterlandslaget er NSFs toppidrettssatsing hvor alle grener er samlet i en gruppe. Dette gir 

rettferdig fordeling av ressurser, kompetanseflyt og bedre utnyttelse av kunnskap og ressurser. 

Skytterlandslaget var i 2022 delt inn i tre hovedgrupper; leirdue, pistol og rifle. I tillegg var 

det to landslagsgrupper på tvers av grener, Skytterlandslaget ELITE og Skytterlandslaget 

UNG. I tillegg ble det etablert treningsgrupper på pistol para, rifle viltmål og leirdue, dette for 

å bidra til bedre rekruttering inn til skyttersporten og øke motivasjonen for unge, ivrige 

skyttere med mål om å komme inn på Skytterlandslaget. Nytt fra 2022 var at para ble 

fullintegrert i UNG og ELITE. 
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Sportslige hovedmål: 

Skytterlandslaget skal være en toppidrettssatsing som sikrer at norske skyttere har mulighet til 

å utvikle seg til, samt være verdens beste i olympiske og paralympiske øvelser (jf. 

Langtidsplanen 2021-2024 vedtatt på Forbundstinget 2021). 

Måloppnåelse: 

Skytterlandslaget har i stor grad innfridd den overordnede sportslige målsettingen. 

Europamesterskapet på hjemmebane hadde vært en motivasjon for mange gjennom to tunge 

år med covid-19. Det ble tatt ut hele 46 utøvere til å representere Norge. Under første dag av 

mesterskapet satte Martin Sørlie-Rogne juniorverdensrekord i øvelsen R4 og Daniel Walø tok 

bronse i VIP Mix. Deretter var det juniorene sin tur, Pernille Nor-Woll skøyt seg til sølv på 

luftrifle. Mattis Hembre fulgte opp med gull på luftpistol. Det ble også bronse til junior menn 

pistol lag. Emilie Sørlie skøyt seg til en bronsemedalje på viltmål. På seniorsiden tok Henrik 

Larsen sølvmedalje på luftrifle menn. I viltmål ble det bronse i mixed-team. Og i 

mesterskapets siste finale tok riflekvinnene sølvmedalje i lagøvelsen. Det ble et svært 

vellykket Europamesterskap på hjemmebane, både med tanke på sportslige prestasjoner og 

gjennomføring av mesterskapet. 

Videre fulgte World Cup i Rio der Norge tok ti medaljer, aldri før er det prestert bedre i en 

internasjonal konkurranse av Norge. Rifleungdommene kvalifiserte seg til finalen i European 

Youth Leauge. Juniorene tok fem medaljer under World Cup junior Suhl. Under Grand Prix i 

Granada for rifle og pistol ble det hentet hjem 12 medaljer. Pistol- og rifleskytterne var på 

World Cup i Baku der Ole-Harald Aas vant innledende skyting på luftpistol og riflejentene 

vant laggull på 50 meter helmatch. 

Under Europamesterskapet i september ble Julie Paulsen Johannessen Europamester i junior 

kvinner på 50 meter match, lagvenninne Caroline Finnestad Lund ble Europamester på 50 

meter liggende junior kvinner. Hans Wang Nøstvold tok sølvmedalje i 25 meter sportspistol 

junior menn. I lagkonkurransen på 50 meter mixed team junior ble det sølv og bronse. Mens 

juniorjentene tok bronse på 50 meter match lag. I seniorklassen tok Jon-Hermann Hegg 

sølvmedaljen på 50 meter match, dette sikret også Norge en kvoteplass til OL i Paris 2024. På 

kvinnesiden ble Jenny Stene Europamester og Jeanette Hegg Duestad ble nummer to i 50 

meter liggende. I øvelsen 50 meter match mixed team senior ble det helnorsk gullfinale som 

selvsagt resulterte i gull og sølv. Også i mixed team 50 meter liggende ble det medalje, denne 

gangen sølv. Under lagkonkurransen for herrer 50 meter match ble det sølv, i samme øvelse 

sikret de norske kvinnen bronse. Med det var den fjortende medaljen sikret på mesterskapets 

siste dag. Norge ble med det nasjonen med flest medaljer i mesterskapet. 

Under Verdensmesterskapet i Kairo sikret Norge seg total 12 medaljer – 7 gull, 3 sølv og 2 

bronse. I tillegg til dette noteres det 10 fjerdeplasser. Norge ble beste riflenasjon under 

mesterskapet. Martine Sve og Jens Olsrud Østli tok sølv på 50 meter match mixed team. 

Jenny Stene tok sølv og Jeanette Hegg Duestad bronse på 50 meter helmatch kvinner, dette 

medførte også at det ble sikret en kvoteplass til OL i Paris 2024. Jon-Hermann Hegg tok 

bronse på 50 meter helmatch menn. Det ble laggull til rifle senior menn i øvelsen 50 meter 

match. Laggull ble det også i 50 meter match mixed team. Simon ble verdensmester på 300 

meter liggende, og tok også sølv på 300 meter standard match. Jeanette ble verdensmester i 
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300 meter match. Det ble laggull i både 300 meter match og liggende for kvinner. 

Verdensmesterskapet ble avsluttet med gull til Simon og Jeanette på 300 meter liggende 

mixed team. 

På slutten av 2022 sesongen var Jeanette Hegg Duestad og Jenny Stene ranket som nummer 

en og to på verdensrankingen i øvelsen 50 meter match. Jon-Hermann Hegg var ranket som 

nummer en i samme øvelse for herrer. 

Medaljeoversikt 2022: 

Konkurranse Gull Sølv Bronse Total 

EM – Hamar 1 3 4 8 

WC - Kairo 3 1 2 6 

WC - Rio 3 4 3 10 

Junior WC - Suhl 0 1 4 5 

Grand Prix - Granada 5 2 5 12 

WC - Baku 1 0 0 1 

EM - Wroclaw 3 6 5 14 

VM - Kairo 7 3 2 12 

Total 22 17 21 68 

Kongepokal 2022 

Kongepokalene skulle etter fast rullering i NSF deles ut innen pistol i 2022. Kriterier for 

tildeling ble utarbeidet av TIK i forkant av sesongen, og fremlagt for forbundsstyret. 

Kongepokalen for 2022 ble tildelt Mariell Olsen Vestnes fra Finnsnes pistolklubb for hennes 

NM-gull i 25 m sportspistol på Løvenskioldbanen 29. juni. Denne øvelsen vant hun med 567 

poeng i innledende skyting. Ole Harald Aas fra Bærum pistolklubb er tildelt Kongepokal for 

hans NM-gull i 10 m luftpistol, som ble arrangert i Alfhallen 18. februar. Ole-Harald vant 

denne øvelsen, og hadde innledende 574 poeng. 

Toppidrettsplan/Sportsplan 

Det blir hvert år lagt ned mye arbeid i å utarbeide Toppidrettsplan og Sportsplan for 

kommende sesong. Toppidrettsplanen er forankret i Langtidsplanen vedtatt på Forbundstinget 

2021 og er vår handlingsplan for toppidrettssatsingen i Norges Skytterforbund. Målet med 

Toppidrettsplanen er å tydeliggjøre arbeidet med toppidrett i Norges Skytterforbund. 

Sportsplanen omhandler uttak av skytterlandslaget, sesongopplegg for alle grener og 

uttakskriterier for internasjonale konkurranser. Både uttakskriterier og verdigrunnlaget for 

arbeidet som gjøres på Skytterlandslaget baseres på disse planene. 

Uttakskriterier til internasjonale konkurranser 

Uttakskriterier har også i 2022 vært blant de viktigste områdene TIK har jobbet med i 

samarbeid med sportssjef. Målet er åpenhet og tydeliggjøring av kriterier for uttak til 

internasjonale konkurranser, jf. Langtidsplanen vedtatt av Forbundstinget 2021. Vi ønsker å 

stille med de beste utøverne i enhver konkurranse, og samtidig må det tas hensyn til økonomi, 

lagsammensetning og måloppnåelse på lang sikt. Lagbygging er også helt sentralt på 
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Skytterlandslaget, og gjenspeiles i de generelle uttakskriteriene som ligger til grunn for alle 

uttak. Det er ønskelig å publisere uttakskriterier så tidlig som mulig for å øke forutsigbarheten 

for utøvere, men det ligger også begrensninger i praktisk gjennomførbarhet, i form av 

tidspunkt for mottak av nødvendig informasjon fra internasjonalt forbund og/eller arrangører, 

fastsettelse av uttaksstevner, mv. 

 

Antidoping-arbeidet 

 

I juni 2020 ble NSF sertifisert som Rent Særforbund av Antidoping Norge. I forbundets 

langtidsplan er en overordnet målsetting at skyttersporten skal være en ærlig og dopingfri 

idrett, med nulltoleranse. Det å bli sertifisert som Rent Særforbund er et viktig verktøy i dette 

arbeidet. Det er utarbeidet handlingsplan for forebyggende antidopingarbeid som skal 

revideres annet hvert år. Gjennomføring av Antidoping Norges e-læringsprogram «Ren 

Utøver» er en forutsetning for å være på Skytterlandslaget, og samtlige utøvere, trenere og 

ledere som representerte Skytterlandslaget gjennomførte dette i 2021-22. Medlemmene i 

Toppidrettskomiteen tok også dette e-læringskurset i 2021. Antidopingarbeidet følges opp av 

administrativ leder. 

 

Rekordberettigede stevner 

 

Toppidrettskomiteen mottok og godkjente en konkurranse som berettiget for Norgesrekorder, 

iht. Fellesreglementet 2.8.2. Det ønskes stadig flere søknader om dette fra arrangører som kan 

tilfredsstille krav for gjennomføring av konkurranse etter regelverk. Dette er ønskelig for å 

heve status på enkeltstevner og øke deltagelse. Det vil også gi en fin anledning hvor både topp 

og bredde kan samles på stevner og samtidig kjempe om norgesrekorder. 

 

Utdeling av priser «Årets utøver» og «Årets gjennombrudd» 

 

Prisene Årets utøver og Årets gjennombrudd deles ut årlig, og baseres på arbeidet som legges 

ned og prestasjoner gjennom hvert år. Tildelingen av disse prisene blir vedtatt på TIK-møte i 

april 2023, og dette offentliggjøres og deles ut i forbindelse med Forbundstinget april 2023. 

 

Jeanette Hegg Duestad var nominert til Årets Kvinnelige Utøver og Espen Berg-Knutsen til 

Årets Trener under Idrettsgallaen i januar 2023 på bakgrunn av sine prestasjoner foregående 

år. 
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Postadresse: NSF Arrangement AS – Postboks: 5000, 0840 Oslo – Besøksadresse: Sognsveien 73, Oslo 
Tlf. (+ 47) 21 02 90 00 – E-post: ech2022@skyting.no – Org.nr: 926 320 335 

Det Kongelige Kultur- og Likestillingsdepartement 
Postboks 8030 Dep 
0030 Oslo 

Sluttrapport  -  EM2022 Luftskyting 10 m, Hamar 

Denne rapport er utarbeidet som følge av påminnelse fra KUD, datert 28.11.22, som påtalte 
manglende rapportering fra arrangør  -  med utgangspunkt i tildelingsbrev av 15.05.20 
(Funksjonsfriske, kr 5.000.000) og 23.11.21 (Parautøvere, kr 3.500.000 ) 

A) Innledende opplysninger
B) Beskrivelse av gjennomføringen
C) Sluttkommentarer

Selve prosjektregnskapet for hvert av de to mesterskapene og revisorerklæring fremkommer 
som egne vedlegg. 

Det vedlegges også oversikt over alle konkurranser og resultater; en såkalt «resultatbok». 

A) Innledende opplysninger
Mesterskapet fant sted i mars 2022, med første konkurransedag 14. mars. Siste 
konkurransedag var 27. mars.  

Arrangementet var todelt: Først konkurranser = EM for parautøvere, deretter EM for 
funksjonsfriske. Det faktum at parautøvere fikk konkurrere på det samme anlegget, og på 
alle måter fikk det samme tilbudet som funksjonsfriske: transport, hotell, premiepenger etc 
ble meget godt mottatt. Man skulle kanskje tro at dette er en selvfølge i 2022, men det er 
ikke tilfelle. 

Det faktum at Russland, og Hvite-Russland (senere kjent som Belarus), hadde startet sin 
invasjon av Ukraina kun et par uker før mesterskapet åpnet, var selvsagt en krevende og 
sterkt beklagelig situasjon. Rent konkret medførte den oppståtte situasjon at Russland og 
Hvite-Russland, begge store og ledende nasjoner innen skyttersporten, selvsagt ble nektet 
deltagelse. Dessverre ble det umulig for Ukraina å delta  -  dog med ett unntak; en kvinnelig 
utøver bosatt i Østerrike. Vedkommende er tidligere OL-vinner, og greide å vinne 
gullmedalje også på Hamar, noe som på mange måter ble det store høydepunktet, både 
sportslig og mellommenneskelig. 

Covid-situasjonen var fortsatt uavklart i mars, og selv om alle nasjonale tiltak var avviklet i 
Norge, ble det besluttet, i samråd med de internasjonale særforbundene, å gjennomføre 
ankomst-testing. Denne ble utført av Volvat Medisinske Senter, Hamar. I tillegg var det 
utarbeidet en omfattende Covid-protokoll: for deltagere, støtteapparat og funksjonærer. 
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Det faktum at tre store nasjoner ikke fikk delta, påvirket selvsagt det totale deltagerantallet. 
Totalt sett, begge delmesterskap samlet, var frafallet fra disse tre nasjonene over 100 
utøvere/ledere. 

Antall nasjoner og antall deltagere: 

FUNKSJONSFRISK 

• 43 nasjoner

• 482 deltagere med 1.027 starter

PARA 

• 26 nasjoner

• 101 deltagere med 179 starter

Cirka 120 frivillige funksjonærer, hentet fra skyttermiljøet i Norge, bemannet alle 
nødvendige funksjoner. Et eget Ungdomsnettverk var engasjert som «media crew» spesielt 
med tanke på SoMe, og i forbindelse med medaljeseremonier. Disse ungdommene fikk stort 
ansvar, og opparbeidet seg god arrangementskompetanse som vil idretten vil nyte godt av i 
ettertid. 

En oversikt som viser alle gjennomførte øvelser under arrangementet, og fullstendige 
resultatlister, fremgår av vedlagte Resultatbok. 

B) Beskrivelse av gjennomføringen
Mesterskapet ble primært avholdt i Vikingskipet hvor det ble bygget opp en stor arena for 
skyting med luftvåpen på 10 meters avstand. Hele 60 skiver var tilgjengelig for kvalifiserings-
skyting  -  foruten en egen treningsbane med 30 skiver. I Vikingskipet ble det også bygget 
opp en finalearena for finaleøvelsene i Para.  

Finaleøvelsene for funksjonsfriske ble gjennomført i Hamarhallen, lokalisert ved/tilknyttet 
Scandic Hamar Hotel. Også her ble det bygget opp en fullstendig finalearena med 10 skiver, 
foruten tribuner og fasiliteter for TV-sendinger. Mesterskapet ble sendt på TV Sport, foruten 
at TV-sendinger og streaming ble lagt ut på de internasjonale særforbunds egne 
hjemmesider. 

Scandic Hamar hotell var EM-hotell for alle deltagere: utøvere og støtteapparat. Jury-
medlemmer og noen utenlandske gjester benyttet hotel Astoria.  De frivillige hadde base på 
Hamar Vandrerhjem  -  Vikingskipet.  

Alle deltagere som benyttet fly til Gardermoen, ble transport til/fra Hamar med busser. 

Hamar Kommune inviterte til hyggelige sosiale arrangement for utpekte gjester, noe som ble 
høyt verdsatt av de inviterte og arrangør. 
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Det Internasjonale Skytterforbundet (ISSF) har russisk ledelse. Russiske ISSF-ledere, inkludert 
ISSF-president, Vladimir Lisin, ble erklært som uønsket, og var heller ikke til stede under 
mesterskapet. 

C) Sluttkommentarer
Som følge av bortfall av deltagere fra tre store og viktige skytternasjoner: Russland, Hvite-
Russland og Ukraina  -  foruten at Covid-situasjonen medførte omfattende kostnader i form 
av etablering av et testregime for alle deltagere, foruten store innkjøp selvtester, munnbind, 
håndsprit etc  -  ble det økonomiske resultatet for det samlede arrangementet sterkt 
påvirket i negativ retning kontra utarbeidet budsjett.  

Denne situasjonen ble ytterligere forsterket av det faktum at arrangøren selv måtte dekke 
premiepenger til medaljevinnere og finalister i alle øvelser. Vanligvis betaler ISSF slike 
premiepenger for funksjonsfriske, men som følge av den russiske tilknytningen til ISSF, 
bestemte arrangør seg for selv å dekke denne kostnaden. Det ble også besluttet å utbetale 
premiepenger til Para-utøverne, noe som sjelden gjøres internasjonalt. Slik likebehandling 
var helt naturlig for Norges Skytterforbund/NSF Arrangement AS som arrangør, og ble meget 
godt mottatt av Para-utøverne. Kostnaden for premiepenger beløp seg til cirka kr 500.000, 
og medførte at budsjettert overskudd, øremerket fremtidig breddeaktivitet i regi av Norges 
Skytterforbund, ble tilsvarende redusert.  

KUD ble kontaktet med tanke på å kunne bidra til å dekke opp den ekstra kostnaden som 
bortfallet av premiepenger i regi av ISSF medførte, men her nådde vi som arrangør dessverre 
ikke frem med vår argumentasjon. 

Det faktum at arrangørselskapet, NSF Arrangement AS, er registrert i Frivillighetsregisteret, 
og derfor vil motta momskompensasjon, primært i 2023  -  er årsaken til at vedlagte 
prosjektregnskap viser et mindre overskudd. Uten estimert momsrefusjon på kr 1,4 mill ville 
mesterskapet åpenbart gått med underskudd. 

Som arrangør er vi selvsagt svært takknemlig for den tildelte nasjonale arrangementsstøtten 
i regi av KUD. Uten slik støtte hadde mesterskapet ikke latt seg gjennomføre. 

Om noe er uklart, eller det er behov for utfyllende opplysninger, vennligst ta kontakt med 
undertegnede. 

 Oslo, 15.12.22 

Per Iversen (sign) 
Generalsekretær Norges Skytterforbund/daglig leder, NSF Arrangement AS 

Vedlegg: 

• To prosjektregnskap med revisorerklæring

• Resultatbok



Postadresse 
Postboks 8030 Dep 
0030 Oslo 
postmottak@kud.dep.no 

Kontoradresse 
Grubbegata 1 

www.kud.dep.no 

Telefon* 
22 24 90 90 
Org.nr. 
972 417 866 

Avdeling 
Avdeling for 
sivilsamfunn og idrett 

Saksbehandler 
Trond Jørgen 
Glasser 
22 24 80 72 

Norges Skytterforbund - vedrørende rapport og regnskap for tilskudd til 
EM i luftvåpen i 2022 

Vi viser til departementets tilskudd fra tilskuddsordningen for arrangementsstøtte og til deres 

e-post av 16. desember 2022, vedlagt rapport og regnskap for europamesterskapet i

luftvåpen i 2022. Det vises også til våre tilsagnsbrev av 23. november 2021 og 15. mai 2020

angående krav til rapportering.

Vi finner at rapporten med revidert regnskap fra arrangementet er tilfredsstillende, og vi 

håper at det statlige tilskuddet har kommet til nytte.  

Med hilsen 

Per Kristian Aasmundstad (e.f.) 

avdelingsdirektør 

Trond Jørgen Glasser 

fagdirektør 

Dokumentet er elektronisk signert og har derfor ikke håndskrevne signaturer 

Norges Skytterforbund 

0840 OSLO 

0840 OSLO 

Deres ref Vår ref 

21/5833-41 

Dato 

2. januar 2023
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Vedlegg Sak 10 

Forbundsstyrets reviderte regnskap for 2021 og 2022 

• Årsregnskap m/beretning 2021

• Kontrollutvalgets beretning ang. regnskapet 2021

• Uttalelse fra ledelsen 2021

• Revisors beretning 2021

• Årsregnskap m/beretning 2022

• Kontrollutvalgets beretning ang. regnskapet 2021

• Uttalelse fra ledelsen 2022

• Revisors beretning 2022
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Kontrollutvalgets beretning for 2021 

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved Kontrollutvalget i Norges Skytterforbund sin beretning. 

Uttalelse om årsregnskapet og Norges Skytterforbunds anliggender for øvrig 

Kontrollutvalget skal påse at Norges Skytterforbunds virksomhet drives i samsvar med Norges 

Skytterforbund og overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak, og ha et særlig fokus på at 

Norges Skytterforbund har en forsvarlig forvaltning og økonomistyring, at dets midler benyttes i 

samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og økonomiske rammer.   

Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på forbundstinget, og avgi 

en uttalelse til de saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde. 

Kontrollutvalget skal føre protokoll over sine møter, avgi en beretning til årsmøte/ting. 

Kontrollutvalget har utført følgende handlinger: 

 Kontrollutvalget har gjennomgått styrets protokoller, samt andre dokumenter utvalget har funnet det 

nødvendig å gjennomgå. Utvalget har gjennomgått årsregnskap med beretning for 2021.  

Regnskapet viser et overskudd på 1.455.469 kroner, og ved årsavslutning 2021 er den totale egenkapitalen 

økt med 2.312.074 kroner. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av Norges Skytterforbund: 

Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for ytterligere merknader ut over det 

som fremgår av denne beretningen. 

Konklusjon 

Kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og Norges Skytterforbunds årsregnskap for 2021 godkjennes 

av forbundstinget. 

Brekstad 9.6.2022 

Helge Olden 

Sign 

Leder 

Linda P. Kjeldsen
Sign 

Medlem 

Roy Hjetland 

Sign 

Medlem 
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Kontrollutvalgets beretning for 2022 

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved Kontrollutvalget i Norges Skytterforbund sin beretning. 

Uttalelse om årsregnskapet og Norges Skytterforbunds anliggender for øvrig 

Kontrollutvalget skal påse at Norges Skytterforbunds virksomhet drives i samsvar med Norges 
Skytterforbund og overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak, og ha et særlig fokus på at 
Norges Skytterforbund har en forsvarlig forvaltning og økonomistyring, at dets midler benyttes i 
samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og økonomiske rammer.   

Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på forbundstinget, og avgi 
en uttalelse til de saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde. 

Kontrollutvalget skal føre protokoll over sine møter, avgi en beretning til årsmøte/ting. 

Kontrollutvalget har utført følgende handlinger: 

Kontrollutvalget har gjennomgått styrets protokoller, samt andre dokumenter utvalget har funnet det 
nødvendig å gjennomgå. Utvalget har gjennomgått årsregnskap med beretning for 2022.  

Regnskapet viser et underskudd på 2.728.753 kroner, og ved årsavslutning 2022 er den totale egenkapitalen 
redusert med 2.728.753 kroner etter at underskuddet i sin helhet er belastet egenkapitalen. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av Norges Skytterforbund: 

Årsaken til underskuddet er sviktende inntekter samt noe for optimistiske anslag i budsjetteringen. 

Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for ytterligere merknader ut over det 
som fremgår av denne beretningen. 

Konklusjon 

Kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og Norges Skytterforbunds årsregnskap for 2022 godkjennes 
av forbundstinget. 

Brekstad 20.3.2023 

Helge Olden
Sign 

Leder 

Linda Pettersen 

Sign 

Medlem 

Roy Hjetland 

Sign 

Medlem 
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Vedlegg Sak 11 

Innkomne forslag, inkludert lovsaker 

• Forslag fra forbundstyret, sak 11.1 – 11.5

• Forslag fra Buskerud: Nye klasser pistol, sak 11.6

• Forslag fra Buskerud: Kjønnsfordeling, sak 11.7

• Forslag fra Buskerud: E-post-adresser, sak 11.8

• Forslag fra Vestfold: Planverk for paraskyting, sak 11.9
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Forslag fra forbundsstyret til Forbundstinget 2023 

sak 11.1 – 11.5 

Sak 11.1 Navneendring 

Forslagsstiller: Forbundsstyret 

Forslag: Forbundstinget gir Forbundsstyret mandat til å gjennomføre navneendring fra Norges 

Skytterforbund til Norges Sportsskytterforbund med tilhørende logo/profilendring, samt de 

nødvendige endringer i loven og fellesreglementet. 

Begrunnelse: 

Mange av våre klubber har i de siste årene byttet navn på sine klubber slik at hagle/rifle/pistol ikke er 

en del av klubbnavnet, men blitt erstattet av SPORTSSKYTING.  Dette er noe forbundet har 

oppfordret til. 

Forslaget medfører at man går tilbake til det opprinnelige navnet på forbundet fra 1946. 

Bakgrunnen for dette er å øke assosieringen av vår aktivitet med sport og minske assosieringen med 

våpen.  Det norske samfunn har vært og er i en endring der bruk av våpen ofte assosieres med krig, 

kriminalitet og myndighetsutøvelse.  

Ny grafisk profil vil være en del av prosessen. Kretser og klubber vil holdes orientert om fremdrift. 

Det er derfor viktig at vår organisasjon også følger denne utviklingen og endrer navn til Norges 

Sportsskytterforbund. 

Navnebytte for Norges Skytterforbund skal avgjøres på tinget.  Styret i NSF ønsker å foreslå denne 

endringen, men ser at med dagens økonomi kan vi ikke fastsette tid for navneendring.   

Lovkomiteens uttalelse: 

Forslaget er i tråd med NIFs lov § 6-3. 
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Sak 11.2 Endring av NSFs lov §11-2 

Forslagsstiller: Forbundsstyret 

Forslag: NSFs lov §11-2 endres slik: 

Dagens tekst: Ordinært og ekstraordinært særforbundsting gjennomføres i samsvar med 

denne lov og NIFs lov §§ 2-15, 2-16, 2-17, 2-19, 2-20. 

Ny tekst: Ordinært og ekstraordinært særforbundsting gjennomføres i samsvar med denne 

lov og NIFs lov §§ 2-15, 2-16, 2-17, 2-19, 2-20, med følgende unntak fra § 2-16 om 

minimumsfrister for ordinære særforbundsting: 

Innkalling sendes ut: 4 måneder før tinget 

Forslag sendes inn: 2 måneder før tinget 

Sakliste gjøres tilgjengelig: 2 uker før tinget 

Begrunnelse: Minimumsfristen for innsending av forslag til særforbundsting er i NIFs 

lovnorm (§ 2-16) satt til 1 måned. Når sakspapirene skal sendes ut minimum 2 uker før, 

mener forbundsstyret at forslagsfristen må forlenges for at saksbehandlingen skal bli 

forsvarlig. Forslag som kommer inn skal ofte vurderes av både administrasjon og en eller 

flere komiteer før de skal opp til behandling i forbundsstyret, og da er 2 uker for knapt med 

tid. 

I og med at forslagsfristen forlenges, må innkallingsfristen forlenges tilsvarende. Det 

presiseres at det dreier seg om minimumsfrister, både innkalling og sakliste vil vanligvis bli 

sendt ut tidligere enn det som går fram av lovteksten. 

Lovkomiteens uttalelse: 

Forslaget er i tråd med NIFs lov § 2-16 (1) og (2) 
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Sak 11.3 Endring av NSFs lov §13-14 e) 

Forslagsstiller: Forbundsstyret 

Forslag: NSFs lov §13-14 e) endres slik: 

Dagens tekst: 5 utvalgsledere i Breddeidrettskomiteen, 3 komitémedlemmer i 

Toppidrettskomiteen og 3 komitémedlemmer i Teknisk komité. 

Ny tekst: 5 utvalgsledere i Breddeidrettskomiteen, 4 komitémedlemmer i 

Toppidrettskomiteen og 3 komitémedlemmer i Teknisk komité. 

Begrunnelse: Toppidrettskomiteen utvides fra 5 til 6 medlemmer, for slik å styrke komiteens 

kompetanse innenfor sitt ansvarsområde. 

Lovkomiteens uttalelse: 

Endringer til NSFs lov kan foretas på Forbundstinget. Se NIFs lov § 2-2. 
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Sak 11.4 Endring av Fellesreglementets pkt. 1.3.2 

A. Styrets sammensetning

Forslagsstiller: Forbundsstyret

Forslag: Fellesreglementets pkt. 1.3.2, første avsnitt, endres slik:

Dagens tekst: Forbundsstyret skal bestå av president, visepresident og lederne av

Breddeidrettskomiteen, Toppidrettskomiteen og Teknisk komité. President og

visepresident kan ikke være fra samme gren og bør være en av hvert kjønn. Blant de 3

komite-lederne må begge kjønn være representert.

Styret har to varamedlemmer (en av hvert kjønn), disse skal ikke være fra samme gren.

Første varamann har møterett, men ikke stemmerett.

Ny tekst: Styrets sammensetning er beskrevet i NIFs lov § 13. President og visepresident

bør ikke være fra samme gren. Ved valget skal det ellers etterstrebes at styrevervene

fordeles mellom forbundets ulike grener. Varamedlemmene har møterett til styret.

Begrunnelse: Dette avsnittet i Fellesreglementet skulle vært endra etter lovendringen

som ble gjort i 2021 om endring i styresammensetningen. Styret har imidlertid kommet

til at det unødvendig og uheldig å gjenta lovens bestemmelser i Fellesreglementet.

Regelen om grentilhørighet for president og visepresident er modifisert for ikke å legge

for strenge føringer på valgkomiteens arbeid.

At begge varamedlemmer har møterett til styret, er en reglefesting av praksis.

Lovkomiteens uttalelse:

Forslag til endring av NSFs Fellesreglementets Del 1 kan fremsettes og behandles av

forbundstinget. Se NSFs Fellesreglementet 1.4.1.

B. Styrets oppgaver

Forslagsstiller: Forbundsstyret

Forslag: Listen over hovedarbeidsområder i punkt c) endres slik:

Dagens tekst:

c) Gjennom generalsekretæren og Breddeidrettskomiteen, Toppidrettskomiteen og

Teknisk komité besørge forbundets løpende forretninger innenfor forbundets

hovedarbeidsområder:

Administrasjon og organisasjon 

Lover og reglement 

Økonomi og økonomisaker 

Idrettslige saker 

Aktiviteter i skytterkretsene 

Opplærings - og instruksjonssaker 
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Statistikk og resultater 

Presse og informasjon 

Skytebaner og baneteknikk 

Løvenskioldbanens drift og utbygging. 

i) Være ansvarlig for utbygging og drift av forbundets eiendom, Løvenskioldbanen, og

arbeide for å holde anleggenes tekniske standard på et så høyt nivå at banen kan fremtre

som en verdig representasjons¬arena for alle skytedisipliner.

Ny tekst: 

c) Gjennom generalsekretæren og Breddeidrettskomiteen, Toppidrettskomiteen og

Teknisk komité besørge forbundets løpende forretninger innenfor forbundets

hovedarbeidsområder:

Administrasjon og organisasjon 

Lover og reglement 

Økonomi og økonomisaker 

Idrettslige saker 

Bærekraft 

Aktiviteter i skytterkretsene 

Opplærings - og instruksjonssaker 

Statistikk og resultater 

Presse og informasjon 

Skytebaner og baneteknikk 

Løvenskioldbanens drift og utbygging, gjennom Løvenskioldbanen AS. 

i) Gjennom Løvenskioldbanen AS være ansvarlig for utbygging og drift av forbundets

eiendom, Løvenskioldbanen, og arbeide for å holde anleggenes tekniske standard på et

så høyt nivå at banen kan fremtre som en verdig representasjonsarena for alle

skytedisipliner.

Begrunnelse: Bærekraft er blitt et viktig begrep for hele samfunnet generelt og i idretten 

spesielt, og det er naturlig å ta begrepet inn som et av forbundets hovedarbeidsområder. 

Endringene ang. Løvenskioldbanen er en følge av den nye modellen for banens drift. 

Lovkomiteens uttalelse: 

Forslag til endring av NSFs Fellesreglementets Del 1 kan fremsettes og behandles av 

forbundstinget. Se NSFs Fellesreglementet 1.4.1. 
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Sak 11.5 Endring av Fellesreglementets pkt. 1.3.4 

Forslagsstiller: Forbundsstyret 

Forslag: Fellesreglementets pkt. 1.3.4, fjerde avsnitt, endres slik: 

Dagens tekst: Valgkomiteens arbeid skal fordeles over hele året og være avsluttet så tidlig at 

dens innstilling kan legges fram på kretslederkonferansen det året det er forbundsting. 

Ny tekst: Valgkomiteens arbeid bør være avsluttet så tidlig at dens innstilling kan legges 

fram i god tid før sakspapirene til tinget skal sendes ut. 

Begrunnelse: At valgkomiteens arbeid skal fordeles over hele året (egentlig hele 

tingperioden), er mer omfattende beskrevet i øvrige avsnitt i pkt. 1.3.4, og er derfor strøket 

her. At «kretslederkonferansen» er strøket i forslaget til ny tekst, skyldes at det ikke er gitt at 

det avholdes slik konferanse på vinteren i alle tingår. 

Lovkomiteens uttalelse: 

Forslag til endring av NSFs Fellesreglementets Del 1 kan fremsettes og behandles av 

forbundstinget. Se NSFs Fellesreglementet 1.4.1. 
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Sak 11.6: Nye grener i pistolskyting 

Forslagsstiller: Buskerud Skytterkrets 

FORSLAG TIL NYE GRENER I PISTOLSKYTING 

NSF er et organ for en vesentlig del av landets sportsskyttere og skal ivareta interessene for skyttere 

på alle nivå innenfor de program forbundet administrerer, både rekreasjons- og konkurranseskyttere. 

NSF skal derfor være den siste som sparker ben for eller er med på å innskrenke våre medlemmers 

mulighet til å utvikle og dyrke sin interesse for skyttersport. 

Våre medlemmer er sportsutøvere som har fått samfunnets tillit til å erverve våpen til sin idrett på 

bakgrunn gjeldende lover og forskrifter, i samsvar med egen aktivitet og avtaler mellom 

myndighetene og de godkjente skytterorganisasjonene. Alle skyttere har gjennomgått grundig 

sikkerhetsopplæring, da våpen er utstyr med stort skadepotensiale. Myndighetenes krav til 

våpeneiere reguleres gjennom strenge lover og forskrifter, men disse må oppdateres mer i takt med 

utøvernes behov og aktivitet enn slik det er i dag. Dette er en utfordring da det fortsatt er en allmenn 

våpenfrykt blant de som mangler kunnskap om skyttersport og våpen, som fører til at 

beslutningstakere som skal forvalte lover og forskrifter vegrer seg for enhver form for liberalisering i 

forhold til utvikling av våre medlemmers sportsinteresse og idrettsglede. 

Da spesialprogrammene i feltpistol i sin tid ble innført, var det på bakgrunn av at mange medlemmer 

eide våpen de sjelden fikk bruke til skyttersport. De nye programmene ble raskt populære, ikke minst 

bane-programmene i hurtigpistol. Populariteten har økt med årene, og i den forbindelse foreslås det 

innføring av nye program. Intensjonen er økt aktivitet og skytterglede med større handlingsrom for 

valg av utstyr tilpasset utøvernes behov. Aktivitet er grunnfjellet for at skyttere kan vedlikeholde sine 

ferdigheter i sikker og trygg våpenbehandling, fortrinnsvis i trygge omgivelser sammen med gode 

skytterkolleger der god våpenkultur utvikles. 

Det foreslås å splitte programmene i Spesialfelt Spesialrevolver og Spesialfelt Spesialpistol i to 

program. Ett for randtenning (Fin) og ett for sentertenning (Grov). I spesialpistol viser det seg at en 

helt bestemt våpenmodell dominerer. Dette er på mange måter uheldig. For mange vil et eget våpen i 

kaliber .22LR gjøre at det kan trenes mere med ammunisjon som er rimeligere. Enkelte baner har 

kaliberbegrensinger, særlig innendørs baner, der det kun er tillatt med kaliber .22LR. Mange har 

allerede grove våpen som kunne brukes, med disse er ikke egnet til å konkurrere mot dagens våpen i 

kaliber .22LR. Samtidig foreslås det at det opprettes tilsvarende program på bane i Hurtigpistol. Hurtig 

Spesialpistol Fin, Hurtig Spesialpistol Grov, Hurtig Spesialrevolver Fin, Hurtig Spesialrevolver Grov. I 

tillegg foreslås det å opprette et program i Spesialfelt Magnum3, da det er stor interesse blant 

medlemmene for å skyte med magnum revolver. Mange har revolvere i kaliber som ved normal 

ladning gir høy faktor, som fungerer dårlig når de lades ned til faktorkravet for Magnum2. Det er 

derfor hensiktsmessig å dele magnum inn i 3 program der det fastsettes nye tekniske regler i alle 

magnumprogram i forhold til kaliber/kulediameter, kulevekt og faktor som passer bedre til de våpen 

som medlemmene har og hvilke ladekomponenter og ferdig ammunisjon som finnes i markedet. 

Mange skyttere har utfordringer med synet, noe som kommer helt naturlig med stigende alder. Noen 

løser det med skyte-briller eller sikkerhetsbriller med innsats. For mange skyttere vil muligheten til å 

skyte med rødpunktsikte være mer hensiktsmessig, særlig i forbindelse med feltskyting og i dårlig 

sikt. I denne sammenhengen er det naturlig å innføre optiske program parallelt med eksisterende 

program og de nye som foreslås. Dette ivaretar samtidig utøvere med redusert fysisk førlighet. 
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Programmene kan skytes 2-hånds eller med fri skyte-stilling, i kun klasse A der det er hensiktsmessig, 

og klasse A, B, C, D, U16, U14 der det er hensiktsmessig. 

T96 er utfordrende program, og kanskje litt for krevende for mange. Innføring av Optisk vil øke 

interessen for disse programmene og skape mer aktivitet. 

FORSLAG TIL NYE PROGRAM OG KLASSER. (optisk = rødpunktsikte) 

Finfelt Optisk, klasse A, U16, U14. (To-hånds/fri skyte-stilling for alle.) 

Grovfelt Optisk, klasse A. 

Militærfelt Optisk, Klasse A. 

Revolverfelt Optisk, klasse A, U16, U14. (to-hånds/fri skyte-stilling for alle, Ungdom .22LR). 

Spesialfelt Spesialpistol Fin, klasse A, U16, U14. 

Spesialfelt Spesialpistol Fin Optisk, klasse A, U16, U14. (To-hånds/fri skyte-stilling for alle.) 

Spesialfelt Spesialpistol Grov, klasse A. 

Spesialfelt Spesialpistol Grov Optisk, klasse A. (To-hånds/fri skyte-stilling.) 

Spesialfelt Spesialrevolver Fin, klasse A, U16, U14. 

Spesialfelt Spesialrevolver Fin Optisk, klasse A, U16, U14. (To-hånds/fri skyte-stilling for alle.) 

Spesialfelt Spesialrevolver Grov, klasse A. 

Spesialfelt Spesialrevolver Grov Optisk, klasse A, (To-hånds/fri skyte-stilling.) 

Spesialfelt Magnum1 Optisk, klasse A. 

Spesialfelt Magnum2 Optisk, klasse A. 

Spesialfelt Magnum 3, klasse A. 

Spesialfelt Magnum3 Optisk, klasse A. 

Hurtigpistol Fin Optisk, klasse A, U16, U14. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Grov Optisk, klasse A. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Militær Optisk, klasse A. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Revolver Optisk, klasse A. U16, U14. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialpistol Fin, klasse A, B, C, D, U16, U14. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialpistol Fin Optisk, klasse A, U16, U14. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialpistol Grov, klasse A, B, C, D. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialpistol Grov Optisk, klasse A. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialrevolver Fin, klasse A, B, C, D, U16, U14. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialrevolver Fin Optisk, klasse A, U16, U14. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialrevolver Grov, klasse A, B, C, D. (To-hånds skyte-stilling for alle.) 

Hurtigpistol Spesialrevolver Grov Optisk, klasse A. (To-hånds skyte-stilling for alle.)  

T96 Fin Optisk, klasse A, U16, U14. 

T96 Grov Optisk, klasse A, U16, U14. 

T96 Militær Optisk, Klasse A. 

T96 Revolver Optisk, klasse A, U16, U14. 

T96 Spesialpistol Fin Optisk, klasse A, U16, U14. 

T96 Spesialpistol Grov Optisk, Klasse A. 

T96 Spesialrevolver Fin Optisk, klasse A, U16, U14. 

T96 Spesialrevolver Grov Optisk, klasse A. 

T96 Spesial Magnum1 Optisk, klasse A. 

T96 Spesial Magnum2 Optisk, klasse A. 

T96 Spesial Magnum3 Optisk, klasse A. 
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Noen av de nye programmene bør innføres som NM-øvelser, men da kun klasse Ungdom og Åpen. 

Alle nye program må kunne approberes som åpne stevner. 

Programmene Hurtig Militær og Hurtig Revolver er ikke ført inn i politiets lister slik at det gir grunnlag 

til erverv. Dette er lite hensiktsmessig. Mange baner har både kaliberbegrensing og forbud mot 

materialer som brukes i prosjektil. Forbud mot bly eller forbud mot mantlet ammunisjon. Enkelte 

våpen, særlig i kaliber 9x19mm, er følsom for materialet i kule på grunn av rifling av løp. Til feltskyting 

er det fordelaktig med lengre pipe/løp, 6-toms i militær og 6-toms eller lengre i revolverfelt, da det 

skytes på opptil 70m avstand. På bane skytes det kun på 25m avstand. Lengre pipe gir lengre 

siktelinje, som er en absolutt fordel. På bane kan korte våpen i større grad være like egnet som lange.  

NSF-skyttere kan erverve flere våpen på bakgrunn av programmer i PPC, og bruke disse til andre 

program, men dette bryter med intensjonen bak programmene i PPC, som dessuten har sine særegne 

tekniske krav til våpen. 

Det foreslås at listen som viser hvilke program som gir selvstendig grunnlag til erverv oppdateres. 

Programmer for Optisk trenger strengt tatt ikke føres inn som særskilt grunnlag til erverv på politiets 

liste, da utøver som skyter optisk i liten grad skyter med åpne sikter, men det kan hende noen finner 

det hensiktsmessig å skyte med optikk til feltskyting og åpne sikter sammen med skyte-briller på 

bane. Optiske sikter kan som regel enkelt tas av og på, slik at de skyttere som veksler mellom optisk 

og åpne sikter kan bruke samme våpen til begge deler. 

OPPDATERING AV LISTE SOM VISER GODKJENTE PROGRAM FOR ERVERV 

# Hurtig Militær 

# Hurtig Revolver  

# Hurtig Spesialrevolver Fin 

# Hurtig Spesialrevolver Grov 

# Hurtig Spesialpistol Fin 

# Hurtig Spesialpistol Grov 

# Spesialfelt Spesialpistol Fin 

# Spesialfelt Spesialpistol Grov 

# Spesialfelt Spesialrevolver Fin 

# Spesialfelt Spesialrevolver Grov 

# Spesialfelt Magnum 3 

Mange har allerede ervervet våpen som passer inn i forslaget til nye program, og trenger kun å flytte 

disse fra å være reservevåpen over til nye program. Det er liten grunn til å tro at de nye programmene 

fører til en voldsom økning i våpengarderoben, da våre medlemmer gjennom årene har vært nødt til 

å vise smidighet i forbindelse med erverv for å få det de trenger av sportsutstyr 

Forfattet av Bjørn Gjerstad, Sportslig leder i Hokksund Pistolklubb. 

Bestilt av Cato Brekke, Styreleder i Hokksund Pistolklubb og Per Jakobsen, Styreleder i Buskerud 

Skytterkrets.  
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Lovkomiteens uttalelse: 
Forslaget ber om innføring av seksten nye klasser innen feltskyting i tillegg den de åtte vi har i dag: 
Tolv nye klasser innen øvelsen Hurtigpistol i tillegg til de seks vi har i dag, samt elleve nye klasser 
innen øvelsen T96 i tillegg til de åtte vi har i dag. Endringer i konkurransereglementet er ikke en 
tingsak så forslaget bør behandles av breddeidrettskomitéen. 

Forbundsstyrets innstilling: Saken sendes til Breddeidrettskomiteen for behandling. 
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Sak 11.7: Kjønnsfordeling i organisasjonen 

Forslagsstiller: Buskerud Skytterkrets 

Kjønnsfordeling  

«§ 2-4. Kjønnsfordeling (1) NIF og NIFs organisasjonsledd skal arbeide for en lik kjønnsfordeling ved 

valg/oppnevning til styrer, komiteer mv. og representasjon til årsmøter/ting. Ved valg/oppnevning av 

styre, råd, utvalg/komité mv. og ved representasjon til årsmøte/ting, skal begge kjønn være 

representert. Sammensetningen skal være forholdsmessig i forhold til kjønnsfordelingen i 

medlemsmassen, dog slik at det ved valg/oppnevning av mer enn tre personer skal velges/oppnevnes 

minst to personer fra hvert kjønn.» 

Hvordan skal vi etterleve dette pr dag? 

Hvordan stimulere kvinner å delta i styrer og verv? Det har tidligere vært ulike tiltak i regi av NSF som 

«jenter i sentrum», Mentorprogram for Kvinner i samarbeid med NIF, Ungdomsnettverk etc. som 

ikke er målbart pr i dag. 

Forslag til tinget: 

1. Styret og organisasjonen blir pålagt å undersøke på landsbasis kjønnsfordelingen i klubber/krets

og eget styre/organisasjon for å få en oversikt på fordelingen og komme med korrigerende tiltak

for å etterleve kjønnsfordelingen på minimum 40% før 01.10.23

2. NSF betaler medlemskap til kvinner som deltar i styrer/verv i klubbene/krets, og i tillegg

medlemskapet i den aktuelle klubb og krets de tilhører. Dette er for å stimulere og øke

kvinneandelen til minst 40%.

Lovkomiteens uttalelse: 
Forslaget ber om at kvinner stimuleres til å delta i styrer og verv. Lovkomitéen vil gjerne påpeke at 

kjønnsfordelingen i alle komitéer og utvalg på forbundsnivå er i tråd med NIFs lov § 2-4.  

Det foreslås videre at forbundet betaler medlemskap til alle kvinner med verv på krets- og klubbnivå, 

med formål å øke kvinneandelen.  Lov om likestilling og diskriminering gir en viss mulighet for positiv 

særbehandling (Kap. 2, § 9 og § 11), men samtidig vil en slik særbehandling ha effekt på forbundets 

(og dermed de andre medlemmenes) økonomi. Lovkomiteen vil anbefale at Forbundsstyret tar opp 

styrking av kvinneandelen i sin langtidsplan som legges fram på tinget. 

Forbundsstyrets innstilling: Forbundsstyret har i lang tid arbeidet for jevnere kjønnsfordeling, og vil 

fortsette arbeidet for å øke kvinneandelen i skyttersporten, dog ikke ved å innføre økonomiske tiltak 

som vil medføre kostnadsøkning kun for mannlige medlemmer. 
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Sak 11.8: E-post-kontoer 

Forslagsstiller: Buskerud Skytterkrets 

E-postkontoer

Styret i NSF bruker sine private e-post kontoer som (Gmail, Hotmail, Outlook) til styrearbeid i NSF,

noe som er svært uheldig med tanke på historikk og at de skal representere NSF. Dessuten er det

sjeldent eller aldri blir overført e-post-korrespondanse når noen fratrer styreverv når det brukes

private mail kontoer.

Pr i dag bruker NSF Worldpress for å ha hjemmeside og mail konto. Her kan det lages til kontoer til 

styremedlemmer.  

Forslag til vedtak: Styret og organisasjonen blir pålagt å opprette mail-kontoer til styremedlemmer 

som følger vervet og ikke person innen 08.05.23, slik at historikk blir ivaretatt og at NSF fremstår som 

en profesjonell organisasjon.  

Lovkomiteens uttalelse: 
Forslaget ber at styret oppretter e-post kontoer oppkalt etter vervet. Dette er en administrativ sak, 
ikke en tingsak. 

Forbundsstyrets innstilling: Saken oversendes Administrasjonen for oppfølging. 
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Sak 11.9: Planverk for paraskyting 

Forslagsstiller: Vestfold Skytterkrets ved kretsleder Per Krogsæther 

Vestfold Skytterkrets fremmer to forslag til vedtak ved skyttertinget 23.april 2023. Begge forslag er 

knyttet opp til en rullering av planverket for paraskyting. 

Eksisterende plan har en virketid 2021-23. 

Det vil derfor være en naturlig prosess å rullere den med et vedtak ved utgangen av planperioden og 

da med vedtak av ny plan i en planperiode 2023-  

Med dette bakteppet foreslås to endringer til dagens plan. 

1. Begrepsbruken i planen.

I dagens plan brukes to begreper gjennomgående. Det ene er begrepet integrering og det

andre er begrepet funksjonshemming/funksjonshemmede

Det er en helt klar linje i idretten som omhandler likebehandling. I idretten snakkes det nå

helt klart om at det handler om «EN IDRETT FOR ALLE»

Begrepene som brukes i stadig større utstrekning i all dokumentasjon og omtale som

omhandler mennesker med funksjonsnedsettelse i en eller annen grad er begrepet

«FUNKSJONSVARIASJONER»

Ved å bruke «integrering» i vårt planverk og tilhørende brosjyrer og annet skriftlig materiell

sier man at det er grupperinger utenfor det vanlige som skal innlemmes. Dette blir i kontrast

til ideen om likhet og likeverd. Idretten integrerer ikke en som faller innenfor det vi til nå har

betegnet som «normalfungerende». De har tatt dem imot som medlemmer. Intet mer og

intet mindre.  Derfor bør ordet integrering tas ut da det setter mennesker inn i et bilde av å

være noe annet enn de andre.

Ved å bruke begrepet «funksjonsvariasjoner» setter man et likhetstegn mellom alle

medlemmene. At noen trenger en benk, en fjør, en skytterbrille, eller et høreapparat er alle

utslag av de variasjoner som naturlig ligger i en befolkning. Det er likebehandling og det er

«normaliserende»

Forlag til vedtak:

Ved rullering av planen for paraskyting vil det innarbeides begrepet

«Funksjonsvariasjoner» der det tidligere har vært brukt begrepet Funksjonshemmet og

funksjonsnedsettelser.

Begrepet integrering strykes av planverket. Som følge vil stillingsbenevnelsen for dagens

Integreringskonsulent bli «Konsulent for Paraskyting»

Lovkomiteens uttalelse: 

Forslaget ber om en endring til planen for paraskyting, ved å benytte ordet 

«Funksjonsvariasjoner» istedenfor ordet «Funksjonshemning/funksjonshemmede». Plan for 

paraskyting er ikke en tingsak så forslaget behandles av forbundsstyret, eller den relevant 

komitéen i forbundet. 
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Lovkomitéen vil gjerne påpeke at ordet «Funksjonsnedsettelse» er mer beskrivende for 

utøvere i paraidrett. Ordet «Funksjonsvariasjoner» brukes ikke innenfor paraidrett fordi 

parautøvere er klassifisert etter en nedsatt funksjonsevne, ikke fordi de har en varierende 

funksjonsevne. 

 

Forbundsstyrets innstilling: Forbundsstyret støtter Lovkomiteens uttalelse 

 

 

2. Se på hjelpemidler for paraskyttere i en større sammenheng i planverket med definert 

arbeidsplan lik de andre målene i planen. 

Dagens planverk har i liten grad fokusert på utvikling, bruk og regelverk rundt hjelpemidler 

for paraskytterne. 

Og når hjelpemidler er nevnt i skriftlig materiale er det «hardware» som er fokusert på. Altså 

benker, fjører og tilpassede våpen. Og her har man vært flink. Men det blir etter vår mening 

noe begrenset ifh til de faktiske behovene. 

Hjelpemidler er og skal være ment å virke utjevnende ifh til «normalitetene». Denne 

grunnverdien er bakteppe for all tildeling av hjelpemidler i samfunnet.  

I idretten har vi verdien «en idrett for alle» som skal virke utjevnende. 

 

Da blir det klart for oss at disse to verdiene må møtes når vi i NSF skal ha et planverk for 

paraskyting. 

Og det må gjelde alle hjelpemidler. Også de som ikke er av materiell art. 

Bruk av assistent i idretten er et helt vanlig hjelpemiddel. Det er ikke mange som ser for seg 

skiidrett for personer med funksjonsvariasjoner knyttet til synet uten ledsager. 

 

I vår idrett har mange SH2 klassifiserte rett til å bruke assistent. Og noen som ikke er 

klassifisert med assistent under selve konkurransen er likevel avhengig av assistanse ved 

tilkomst,transport og rigging. 

 

Til nå har all assistanse vært av frivillig art eller ved bruk av Bpa. (brukerstyrt personlig 

assistent). Da er man enten avhengig av å ha personlige relasjoner som familie eller venner 

som gjør denne jobben. Eller man må bo i en velvillig kommune som mener at Bpa skal 

dekke aktiviteten skyting er. Men det er langt fra tilfelle for svært mange. 

Og utgiftene til assistent kan bli tunge å bære for en utøver. 

 

Det er selvsagt ikke en menneskerett å være skytter. Men det er en rett på likeverd og like 

muligheter innen idretten. Når noen kommuner mener at Bpa er en medisinsk 

hjelpefunksjon og ikke et likestillingsverktøy blir der konflikt mellom vår idretts verdisyn og 

det offentliges vilje til å komme oss i møte. 

 

Der er også en divergens mellom vårt klassifiseringsreglement og terskelen for tilkjenning av 

Bpa fra kommunene. 

Der vårt reglement setter forutsetting for å kunne konkurrere på like premisser vil 

kommunen ikke se behovet for å innvilge bpa. Til det er «hjelpebehovet» til brukeren for 

liten. 
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Forslaget til vedtak vil sette bruk av assistent på linje med andre hjelpemidler for våre 

paraskyttere. Og det vil gi muligheter for likeverd og likebehandling i trå med idrettens 

vedtatte premisser. 

 

Forslag til vedtak: 

Ved rullering for paraskyting settes det inn et eget avsnitt som omhandler assistent. NSF 

vil arbeide aktivt for å sikre assistanse etter klassifisering og behov for utøverne. 

Målsettingen skal være at mulighetene for å utøve idretten med klassifisering med 

assistent ikke skal begrenses av utøverens private ressurser eller nettverk. 

NSF vil videre, gjennom sin representasjon i idrettens samlede fora, søke å innarbeide en 

strategi for å sikre assistent for utøverne utover det den kommunale Bpa-ordningen 

tilgodeser. 

 

Lovkomiteens uttalelse: 

Forslaget ber om en endring til planen for paraskyting ved at støtte for ledsager og assistent 

kan skaffes via BPA-tjeneste fra kommunen. Plan for paraskyting er ikke en tingsak så 

forslaget behandles av den relevante komitéen i forbundet. 

 

Lovkomitéen vil gjerne kommentere at dette er en sak der NSF bør samarbeide med alle 

idretter med parautøvere for så å kunne skaffe midler til slike idrettsutøvere via BPA-midler 

fra kommunen. 

 

Forbundsstyrets innstilling: Forbundsstyret støtter Lovkomiteens uttalelse 
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Sak 12 Fastsette forbundskontingent 

Forslagsstiller: Forbundsstyret 

Forslag: Forbundskontingenten økes fra kr 350 til kr 450 med virkning fra 2024. 

Begrunnelse: 

Forbundskontingenten i NSF har ikke hatt en øremerket økning siden 2014.  Prisstigningen siden 

mars 2014 til desember 2022 er på 29,4%. Prisstigning siden 2002 er på 60,6% 

Økonomien til NSF er i likhet med de andre særforbundene presset.  Kostnadsbesparende tiltak i 

2022 har ikke vært tilstrekkelig for å ivareta driften på tidligere nivå. (nedbemanning, reduksjon av 

kontorlokaler osv) 

Kostnadsveksten og den påvirkning den har på NSF sin drift kan ikke fortsette.  NSF Styre ser seg 

derfor nødt til å foreslå en økning av kontingenten. I tillegg er det ingen tegn på at kostnadsveksten 

vil stagnere i årene som kommer, snarere det motsatte. 

Kontingent økninger siste 20 år: 

2002: 100 kr (18 og eldre) 

2003: Økes til 125 kr (25 kr, øremerket til fagkomiteene) (ekstraordinært ting) 

2007: Økes til 225 kr (100 kr, øremerket Skytternytt) 

2014: Økes til 300 kr (ingen øremerking) 

2020: Økes til 350 kr (50 kr øremerkes SkytterAdmin) (ekstraordinært ting) 

Lovkomiteens uttalelse: Forslaget er i tråd med NIFs lov § 1-6. 
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Vedlegg Sak 13 

Langtidsplan og langtidsbudsjett 

• Langtidsplan 2023-2027

• Langtidsbudsjett 2024-2027
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Norges Skytterforbunds 
Langtidsplan 2023 - 2027

HOVEDMÅL & AKTIVITETER 

Norges Skytterforbunds Langtidsplan 2023-27 
Langtidsplanen er forbundets overordnede plan og vedtas på Forbundstinget. Rammene for 

planen kan justeres av forbundsstyret med hensyn til målsetninger og gjennomføringsplaner 

dersom vesentlige forutsetninger for planen endres.   

VISJON  

Livslang skyteglede 

VIRKSOMHETSIDÉ  

NSF skal videreutvikle skyting som en attraktiv, trygg og sunn idrett, der både bredde og topp 

blir ivaretatt.    
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VERDIER 

- Inkluderende

- Engasjerende

- Ansvarlig

VIRKSOMHETSBESKRIVELSE  

Norges Skytterforbund skal legge til rette for allsidig aktivitet for alle uavhengig av økonomi, 

alder, kjønn, funksjonsevne, etnisitet, geografi og nivå.   

HOVEDMÅL  

Norges Skytterforbunds hovedmål i alfabetisk rekkefølge er knyttet til: 

• Anlegg

• Antidoping

• Breddeidrett

• Fremme sportsskyting

• Inkludering

• Merkevare

• Miljø

• Bærekraft

• Paraskyting

• Toppidrett

• Løvenskioldbanen

ANLEGG  

Norges Skytterforbund skal legge til rette for at det bygges flere skytebaner, spesielt i byer og 

tett befolkede områder. 

Delmål/aktiviteter: 

Videreutvikle og vedlikeholde NSFs samleside om anlegg på skyting.no. 

• Videreutvikle en kvantitativ og kvalitativ beskrivelse av alle dagens anlegg som NSFs

klubber eier/disponerer/benytter på NSFs samleside om anlegg på skyting.no.

• Utarbeide og vedlikeholde en oversikt på over alle nye anlegg som NSFs klubber er

involvert i med henvisning til mer informasjon hos aktuell klubb.

• Tilby opplæring for alle skytterkretser og aktuelle klubber årlig, med fokus på å

prosjektere og utvikle anlegg.

• Innføre skytebanekontakt, som rolle tilknyttet en funksjon innen særkretsstyrene.

• Fungere som pådriver for å ivareta nye myndighetskrav rundt forurensing, støy, miljø

etc.

• Aktivt påvirke at innendørsanlegg blir del av fleridrettsprosjekter.

• Rådgivning ved bygging og rehabilitering av skytebaner.

• Støtte til klubber/kretser ved plansøknader, spillemidler og oppfølging mot kommunale

myndigheter.
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• Oppfordre til at eksisterende anlegg, skal tilrettelegges for skyttere med

funksjonsnedsettelse.

ANTIDOPING  

Norges Skytterforbund er sertifisert av Antidoping Norge som «Rent Særforbund» og forpliktet 

til å arbeide med opplysningsarbeid og holdningsskapende arbeid for en ærlig og dopingfri 

idrett med nulltoleranse. 

Delmål/aktiviteter: 

• Arbeidet med antidoping skal sikres gjennom NSFs handlingsplan for «Rent

Særforbund».

• NSF skal være et forbilde for andre idretter med sitt arbeid for å fremme verdier,

holdninger og klubbkultur, blant annet gjennom Antidoping Norges programmer for en

ren idrett. NSF er «Rent Særforbund», og vi skal arbeide for at flere klubber blir «Rent

idrettslag».  Pr. 1/1/2023 er det bare 3 Rene Idrettslag under NSF. Pr. 14/3/2023 er det

276 av våre medlemmer har gjennomført Ren Utøver, deriblant alle som er tilknyttet

Skytterlandslaget.

Det henvises til Handlingsplan Rent Særforbund:  

https://www.skyting.no/2020/06/19/nsf-sertifisert-som-rent-saerforbund/ 

BREDDEIDRETT

Breddeidrett er ment å favne flest mulig deltagere, uavhengig av ferdigheter og ambisjoner. 
Skyting skal være en idrett for alle, og NSF skal jobbe for å rekruttere, ivareta og utvikle utøvere 
uansett nivå.   

Delmål/aktiviteter: 

• Øke andelen aktive klubber som har medlemmer som deltagere i approberte stevner.

Engasjere skytterkretsene i dette arbeidet.

• Videreutvikle gode IT-verktøy/Skytteradmin og legge til rette for at klubbene skal kunne

drive sitt virke på best mulig måte, og skape mest mulig aktivitet.

• Det er klubbens ansvar å gi sine medlemmer tilstrekkelig opplæring. Forbundet sentralt

skal bistå med materiale til kurs, samt god informasjon om sikkerhet og oppdaterte

regelverk.

• Etablere en klar forståelse for rollene til de ulike organisasjonsleddene (administrasjon,

særkretsene, klubber, komiteer og utvalg) og forankre disse slik at de etterleves i
praksis.

• NSF skal legge til rette for sportslig utvikling for utøvere som er aktuelle til å

representere Norge i nordiske mesterskap.

• Øke andelen kvinnelige medlemmer, ledere, dommere og trenere, i alle ledd i NSF-

organisasjonen.

• Tilby god faglig og relevant utdanning for ledere, trenere og dommere i organisasjonen,

med spesielt fokus på å øke andelen kvinner, slik at denne gjenspeiler forbundets
medlemsmasse.

• Utvikle og videreutvikle relevante kurspakker for medlemmer, skytterkretser og

klubber. Blant annet sikkerhetskurs, trenerkurs og dommerkurs.
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• Styrke klubbdriften gjennom konseptet klubbutvikling med besøk og annen oppfølging

fra forbundets klubbveileder.

• Opprettholde høy kvalitet på NSFs NM-arrangement, ved å samle seg om felles

arrangementer når det er arrangører og anlegg tilgjengelig. NSF skal bidra aktivt til at

klubber og kretser sammen skal arrangere NM. Mentorgruppe skal opprettes.

• Legge til rette for verktøy og systemer for parallelle «hjemmebane»-konkurranser.

• Sørge for god kompetanse i klubb og utdanne frivillige til å avholde arrangement av ulik

størrelse, både lokalt og nasjonalt.

• Arbeide for å redusere kostnader for unge utøvere i samarbeid med Idrettsforbundet

(Økonomi som barriere) og skytterkretsene.

Det henvises til www.skyting.no/breddeidrett/ 

SPORTSSKYTING SOM IDRETT OG FRITIDSAKTIVITET 

Øke forståelse for skytesportens egenverdi og eksistensberettigelse. 

Delmål/aktiviteter: 

• Øke eksponering av vår idrett (toppidrett og/eller breddeidrett) i media.

• Øke antall NSF-medlemmer som også er styremedlem av et Idrettsråd.

• Øke andel klubber som bruker betegnelsen "Sportsskyttere" eller «Sportsskytterklubb»

eller «Sportsskytterlag» i klubbnavn.

• Søke internasjonale verv og delta i internasjonal virksomhet.

• NSF Arrangement AS skal bære det fulle økonomiske ansvaret for internasjonale

arrangementer.

• NSF skal aktivt ivareta sine medlemmers adgang til utøvelse av skytesporten på kort og

lang sikt.

• NSF skal sammen med øvrige skytterorganisasjoner være en pådriver og bidragsyter til

lik og effektiv saksbehandling ved landets våpenkontorer.

• NSF bidrar til at framtidens skyttere har lover, forskrifter og rundskriv som er tilpasset

sportens økende bredde og mangfold av øvelser.

INKLUDERING  

NSF ønsker at medlemsmassen skal gjenspeile samfunnet og at skyting skal være en 

inkluderende idrett som sørger for trivsel og gode fellesskap. NSF skal skape aktivitet for alle 

som ønsker å delta, uavhengig av alder, kjønn, kjønnsidentitet, funksjonsevne, etnisk bakgrunn, 

seksuell orientering, livssyn samt praktisere nulltoleranse for enhver form for diskriminering og 
trakassering.  

Det henvises til: https://www.idrettsforbundet.no/tema/inkludering/ 

MERKEVARE  

Utvikle merkevaren NSF med formål om å gjøre NSF attraktive i sponsormarkedet. 

Delmål/aktiviteter: 

• NSFs mål, delmål og aktiviteter knyttet til alle hovedområdene vil styrke organisasjonen

slik at NSF bygger merkevaren som grunnlag for en sponsorplattform.
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• Bedre potensialet for reklame- og sponsorinntekter ved å fortsette arbeidet med å 

utvikle, profilere og presentere Skytterlandslaget og deres prestasjoner.  

• NSF skal være åpen for å arrangere internasjonale mesterskap og konkurranser, men 

kun dersom det bidrar til å skape større kjennskap til skytesporten, øke rekruttering av 

skyttere, og for profilbygging som gjør oss kommersielt attraktive.  

• NM-arrangementene skal bli en arena for å vise topp og bredde i kvalitativt gode 

arrangementer, og minimum alle finaler for senior bør livestreames.  

• NSF ønsker hele tiden å øke sin kunnskap om medlemmenes behov. Dette vil formidles 
til NSF gjennom kretslederne. 

Det henvises til www.skyting.no/skytterlandslaget/og www.skyting.no/breddeidrett/ 

  

BÆREKRAFT  

Norges Skytterforbund skal i løpet av 2023 ferdigstille en bærekraftplan for NSF. Vi har pr i dag 

ikke valgt våre bærekraft-mål men de viktigste områdene er: 

• Integrering og å gjøre vår sport tilgjengelig for alle 

• Indre og ytre miljø 

• Helse og livsstil 

• Skape forståelse for vår plass i samfunnet 

Vår bærekraftplan og -strategi skal tilpasses de samarbeidspartnerne som vi ønsker å 

identifisere oss med. 

 

PARASKYTING  

Norges Skytterforbund skal fortsette arbeidet med å tilrettelegge og utvikle tilbud for 

paraskyttere, slik at de har mulighet til å skyte, trene og utvikle seg på lik linje med andre 

medlemmer av NSF. Paraskyttere skal ha gode aktivitetstilbud i flere grener og flere øvelser.  
  

Delmål/aktiviteter:  

• Ha gode trenings- og konkurransetilbud for mennesker med funksjonsnedsettelser, 

herunder skyttere med bevegelses-, syns- og hørselsnedsettelser.  

• Utvikle skyttertilbudet for para innen alle grener.  

• Rekruttere, følge opp og utvikle utøvere og klubber.  

• Arbeide systematisk med andre aktører tilknyttet rekruttering av skyttere.  

• Ha tilbud og gjennomføre klassifisering til alle som trenger og ønsker dette. 

Kvalitetssikre klassifiseringer.  

• Øke kompetansen om paraskyting i hele forbundet, ved å skape gode kompetanse- og 

nettverksarenaer.   

• Gi en oversikt over og oppfordre til å søke essensielle støtteordninger til klubber og 
utøvere for å kunne tilrettelegge for para.  

Det henvises til Plan for paraskyting 2023-25:   

https://www.skyting.no/wp-content/uploads/2023/03/plan-paraskyting-2023-2025.pdf  
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TOPPIDRETT 

Skytterlandslaget skal være en toppidrettssatsing som sikrer at norske skyttere har mulighet til å 

utvikle seg til, samt være verdens beste i olympiske og paralympiske øvelser.  

Delmål/aktiviteter: 

• Skytterlandslaget skal være en enhet på tvers av grener med samarbeid og utveksling av

kunnskap og erfaring mellom både utøvere, trenere og ledere.

• Alle utøvere som vil bli best i verden - og som er villige til å legge ned det arbeid som
kreves - skal få muligheten uavhengig av alder, kjønn, funksjonsevne, gren og geografi.

• Sikre god organisering som ivaretar vår oppgave med å gjøre de beste enda bedre,

skape flere gode utøvere, samt gi unge skyttere kunnskap for riktig utvikling og støtte i
overgangen til toppidrett.

• Ledere, trenere og utøvere er felles ansvarlig for å skape og ivareta utøverens
motivasjon til å legge ned det arbeid som kreves.

• Utvikle flere trenere og ledere til å kunne ivareta utøvernes muligheter for utvikling.

• Åpenhet om og sikre tydelige uttakskriterier til Skytterlandslaget og internasjonale

konkurranser.

• Videreutvikle og sikre godt samarbeid mellom breddeidretten og toppidretten for

mulighet til utvikling av unge utøvere gjennom aktivitet i Regionale TreningsTeam (RTT),
utdanningsinstitusjoner, kretser og klubber.

• Videreutvikle og sikre et godt samarbeid med Olympiatoppen.

• Styrke økonomiske rammebetingelser for å tiltrekke, utvikle og beholde utøvere,

trenere og ledere over tid.

Det henvises til www.skyting.no/skytterlandslaget 

LØVENSKIOLDBANEN 

NSF skal gjennom Løvenskioldbanen AS drifte baneanlegget til det beste for klubber og 

forbundet. Utvikling av baneanlegg skal finansieres av leieinntekter, uten tilskudd fra forbundet. 
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Budsjett 2023 Langtidsbudsj 2024 Langtidsbudsj 2025 Langtidsbudsj 2026 Langtidsbudsj 2027

INNTEKTER

Tilskudd fra NIF 9 030 000 9 300 000 9 500 000 9 500 000 9 700 000 

Tilskudd OLT 3 400 000 5 000 000 4 000 000 4 000 000 4 300 000 

Andre inntekter 1 800 000 1 800 000 1 800 000 1 800 000 1 800 000 

Sponsormidler 1 200 000 1 500 000 1 500 000 1 500 000 1 500 000 

Provisjon 0 0 0 0 0

Salg 400 000 500 000 500 000 500 000 500 000 

Løvenskioldbanen 0 0 0 0 0

Forbundskontingent 11 900 000 15 000 000 15 000 000 15 000 000 15 000 000 

Totale inntekter 27 730 000 33 100 000 32 300 000 32 300 000 32 800 000 

KOSTNADER

Lønnskostn Admin 5 650 000 6 000 000 6 300 000 6 500 000 6 800 000 

Andre driftskostn, sentralt 3 750 000 4 000 000 4 250 000 4 500 000 4 750 000 

Avskrivning SkytterAdmin 875 000 875 000 875 000 0 0

Breddeidettskomiteen (BIK) 1 815 000 2 000 000 2 200 000 2 400 000 2 500 000 

Breddetiltak 3 309 000 3 700 000 4 000 000 4 200 000 4 400 000 

Løvenskioldbanen - 

Styret 430 000 500 000 525 000 550 000 550 000 

Toppidrett 11 880 000 13 500 000 13 000 000 13 500 000 13 600 000 

Omprofilering 250 000 

Totale kostnader 27 709 000 30 825 000 31 150 000 31 650 000 32 600 000 

Driftsresultat 21 000 2 275 000 1 150 000 650 000 200 000 

Netto finansres - - - - 

Årsresultat 21 000 2 275 000 1 150 000 650 000 200 000 

Merknader:

Budsjett 2023 vedtatt av FS

OLT-midler uten stipend-del

Kontingent-økning estimert basert på kr 100 i økning 

Avskrivning er "netto", avsluttes i 2025

Langtidsbudsjett 2024 - 2027
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Sak 15 

Valgkomiteens innstilling til Forbundstinget 23.april 2023.

Funksjon Navn Alder Yrke Bosted Klubb Gjv/ny * 

President Bjørn Harald Vik  P 60 Leder logistikk 
VM2025 

Opphaug Ørland Sportsskyttere Endret 

Visepresident Sille Dypveit  R 43 Treneransvarlig 3T Trondheim Trondheim Sportsskyttere Endret 

Leder TIK Siri Mortensen  R 29 Kunderådgiver 
bank 

Aurskog-
Høland 

Kisen Miniatyrskytterlag Gjenvalg 

Leder BIK Thomas Strøm  P 53 Seniorrådgiver Stavanger Sola Pistolklubb Gjenvalg 

Leder TK Tom Lauritsen  P 72 Pensjonist Bodø Bodø Sportskytterklubb Gjenvalg 

Styremedlem Knut Inge Kjesbu  P 42 Byggmester Verdal Verdal Sportsskytterlag Endret 

Styremedlem 
(under 26) 

Ida Vetti  R/P 21 Student Skogn Stavanger Miniatyrskytterlag Ny 

Varamedlem 1 Sofia Fallås  R 20 Student Trondheim Aasa Miniatyrskytterlag Ny 

Varamedlem 2 Magne Østby  L 63 Bedriftseier Trøgstad Indre Østfold Sportsskyttere Ny 

TIK 

Nestleder Morten Støen   P 65 Politioverbetjent Asker Bærum Pistolklubb Endret 

Medlem Ingrid Stubsjøen   R 33 Siviløkonom Tynset Trondheim Sportsskyttere Gjenvalg 

Medlem Geir Magne Rolland   R 59 Rådgiver skatt Øygarden Åsane Sportsskytterlag Gjenvalg 

Medlem Barbro Breivik   L 53 Prosjektleder Stange Østlandske Sportsskyttere Gjenvalg 

Medlem Heidi Sørlie-Rogne  R 50 Jurist Strømmen Kisen Miniatyrskytterlag Ny 

BIK 

Nestleder Rune Kristian Hansen   P 61 Koordinator NTNU Malvik Ørland Sportsskyttere Endret 

Medlem Ann Jeanette Brevik   L 41 DAK operatør Hemnes Nedre Glomma Sportskytterklubb Gjenvalg 

Medlem Viggo Olden  P 41 Ingeniør Brekstad Ørland Sportsskyttere Ny 

Medlem Linda Pettersen  L 51 Markedskonsulent Porsgrunn Skien JFF Endret 

Medlem Bjørn Martin Bruun  P 55 Pensjonist Stjørdal Trondheim Sportsskyttere Ny 

Medlem Kenneth Eikenes  L 48 Konsulent Oslo Indre Østfold Sportsskyttere Gjenvalg 
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Funksjon Navn Alder Yrke Bosted Klubb Gjv/ny * 

TK 

Nestleder Magnus Strømdal  P 54 Dataingeniør Trondheim Trondhjems Pistolklubb Gjenvalg 

Medlem Stein Håkon Gundersen  L 62 Adjunkt Larvik Sandefjord Lerdueskyttere Gjenvalg 

Medlem Marte Torvik  R 32 Assisterende rektor Stjørdal Meråker Skoleidrettslag Ny 

Medlem Anne Cecilie Falsen Brække R 64 Lektor/sykepleier Bergen Sartor Sportsskytterlag Ny 

Kontrollutvalg 

Leder Jan Enevold Brække  R 60 Førstekons. politiet Blommenholm Vestre Bærum Salongskytterlag Endret 

Medlem Roy Hjetland  P 64 Adm.sekretær Asker Røyken og Hurum Skytterlag Gjenvalg 

Medlem Nina Johanne Dønheim  R 52 Markedsøkonom Ågotnes Sartor Sportsskytterlag Ny 

Varamedlem Tor Helge Haltvik  P 49 Prosjektingeniør Frosta Frosta Salongskytterlag Ny 

Varamedlem Maren Galguften Lunsæter R 32 Geolog Stjørdal Kalotten Miniatyrskytterlag Ny 

Lovkomiteen 

Leder Helge Olden  P 66 Pensjonist Brekstad Ørland Sportsskyttere Endret 

Medlem Roger Jostein Landsverk  P 51 Lærer Ålesund Vigra og Valderøy Pistolklubb Ny 

Medlem Siri Vaggen Kanedal  P 49 Rådgiver IT Gjerdrum Oslo Pistolklubb Endret 

Varamedlem Bjørn Handegard  R 60 Pensjonist Skaun Skaun Idrettslag Ny 

Varamedlem Tove Jacobsen  R 75 Pensjonist Oslo Oslo Østre Sportsskyttere Gjenvalg 

Ordenskansler Unni Nicolaysen  R 84 Pensjonist Oslo Oslo Østre Sportsskyttere Gjenvalg 

Vara Erik Stai  P 82 Pensjonist Levanger Levanger Sportsskytterlag Bjenvalg 

*Endret: Vedkommende har verv på denne liste inneværende periode. Tar gjenvalg, men i en annen funksjon.
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